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Na naslovnici: sestri Katja in Tina Kozjek 
Foto: Tina Dokl

Sotočje je redna priloga časopisa

Gorenjski Glas
Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja 
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas 
beleži čas. V dobrem In slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli 
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi. 
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

NAROČAM Gorenjski Glas
Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja 
obvestila, ankete ipd.

UDA U NE

SOTOČJE (ISSN 1580 • 0547) je priloga Gorenjskega 
glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas 
s sodelavci: Silvana Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič 
in Franci Rozman. Odgovorna urednica: Marija Volčjak, 
urednica priloge Maja Bertoncelj. Oglasno trženje: Jana 
Belovič, telefon: 04/201-42-44, telefax: 04/201-42-13. 
E-mail: info@g-glas.si. Uradne ure: vsak dan od 8. do 19. 
ure. Priprava za tisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: 
SET, d.d., Ljubljana. SOTOČJE številka 8 je priloga 82. 
številke Gorenjskega glasa, 12. oktobra 2007. V nakladi 
5500 izvodov jo dobijo vsa gospodinjstva v občini 
Medvode brezplačno.

Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

ŽIVAS COMMERCE
Zg. Pirniče 25 
1215 Medvode

Ljubljana, d.o.o.

Tel.: 01/362-33-00 
Fax: 01/362-33-01 
GSM: 041/694-751 
e-mail: zivas@siol.net

Nudimo vam veliko izbiro poslovnih 
in novoletnih daril.

Odprto vsak delovnik od 8. do 17. ure. 
Vljudno vabljeni!

Smo nasproti trgovine Mercator 
v Pirničah!

Gostilna MIHOVEC
JS Petač Jernej s.p.. Zg. Pirniče 54, 

1215 Medvode
Tel.: 01/362 30 60, 031/684 434,

S % gostilna.mihovec@siol.net

Bučne in 
kostanjeve jedi
Vino meseca oktobra:

sladki mošt Souvignon kleti Vipava

Vsak petek in soboto živa glasba

Zfatarstvo Trtni^
Medvode

• pestra izbira nakita
• izdelava po vaši želji
• popravila nakita
• 40 let tradicije
• ročno delo

Seškova c. 9 
1215 Medvode, 

tel.: 01/361 1694

NOVO! NOVO! NOVO! 
SERVIS RAČUNALNIKOV
Celovite rešitve za vaš računalnik
- vzdrževanje in postavitve sistemov

:S°Xa - Kie?
- virusi BH j Vldeocenter Medvode
- spyware IB | ? C. ob Sori 7

V - __j — Od 16 - 20 ure

BhteL?1 3611 776 www.free3.sl

ZA NAKUP 
SK PRIPOROČAMO!

VRTNARIJA
BILBAN M

V jesenskem času vam nudimo: i
• mačehe, bellis, rese
• lončne in rezane krizante
• zemljo za grobove
• pesek za grobove
• razne trajnice
• grmovnice, cipre? 

urejanje vrtov
PESTER IZBOR ARANŽMAJEV ZA 1. NOVEMBER
Spodnje Pirniče 42, Medvode, tel.: 01/362-13-60
GSM: 041/694-890, GSM: 041/506-584, e-mail: vrtnarija.bilban@siol.net
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Oglasi

Lazurin base Uzurin aqua

&
Lazurin plus Lazurin lazu'3

- i-f 
Sgj

080 80 99
www.regeneracija.si

Osnovna, vremenska in dekorativna zaščita za vsa čuda lesa!
Seznam prodajnih mest barv in premazov si oglejte na naši spletni strani.

regeneracija

Čistilnica, pralmca 
in šivalnica Šengar

Medvode, BC Mercator 
tel.: 01/36 11034 

del. čas: pon. - pet.: 9. -18. ure 
sob.: 8. -12. ure

NOVOST!!!
Oprana m zlikana sraica -1 €

hitro in kvalitetno čistimo
vse vrste tekstilnih, 
usnjenih in krznenih izdelkov, 
preproge, odeje 
in merino posteljnino

Cesta Staneta Žagarja 2, Kranj 
(nasproti Policije) 

tel.: 04/202 41 60 
del. čas: pon. - pet.: 9. -18. ure 

sob.: 8. -12. ure

> vse storitve šivalnice
(krajšanje, ožanje, menjava zadrg in podlog ...)

> parkirni prostor zagotovljen

Britof 43 
tel.: 04/234 30 50 

del. čas: pon. - pet.: 7. -19. ure 
sob.: 7. -12. ure
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Prireditve

PRIREDITVE V MESECU OKTOBRU 2007
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR

Pon. - Pet. 
8.-13. 10. 2007

Avla gledališča 
Medvode,

VPIS ABONMAJEV
V GLEDALIŠČE MEDVODE

KUD Medvode

Petek,
12. 10. 2007

Klub MKC Medvode, 
ob 20.00 uri

FILMSKI VEČER LUKSUZ
PRODUKCIJE KRŠKO

Ogled družbeno angažiranih filmov, 
ki so jih posneli mladi v Krškem.

Poudarek na življenju različnih družbenih manjšin 
(dokumentarni filmi mladih Romov,

The Gay Life in Krško,
Vsi drugačni - vsi enakopravni ...).

MKC Medvode

Petek,
12. 10. 2007

Gledališče Pirniče, 
ob 19.30

NOEL COVVARD:
SPIRITISTIČNA KOMEDIJA

GOSTUJE GLEDALIŠČE GOML,
LJUBLJANA

KUD Pirniče

Sreda,
17. 10. 2007

Klub MKC Medvode, 
ob 19.00 uri

KADILCI, VEN ALI ZGODBA O
VOJNI MED KADILCI IN DRŽAVO

Javni pogovor o še vedno aktualni temi 
prepovedi kajenja na javnih mestih, o že 
pravi nestrpnosti nekaterih do kadilcev, 

o dejanski učinkovitosti prohibicije.

MKC Medvode

Petek,
19. 10. 2007

Klub MKC Medvode, 
ob 23.53

PROJEKT ”53"
Multimedialni preplet literarnega večera

Gregorja Rozmana, slikarske razstave Renate Grmovšek 
in glasbenega koncerta Marka Mozetiča. Urbani kaotik, 

Faktor presenečenja, Ženske v uniformah,
Adagio in Ples mrtvecev vas bodo ponesli v svet 

seksualne odvisnosti in krize v odnosih 
s tekmovalnostjo med prejemanjem in dajanjem.

MKC Medvode

INFO

TURISTIČNI BIRO 
361 43 46 

041/378 050

TURISTIČNI BIRO 
361 43 46 

041/378 050 
www.mkcmedvode.si, 
mkc. medvode@siol. net

Prodaja vstopnic: 
Blagajna KUD Pirniče:

3., 4. in 5. 10. od 
18. do 19. ure. 
031/352 772

www.mkcmedvode.si, 
361 50 48, 

Nataša PUST

www. mkcmedvode .si, 
gregor@rozman.si, 
Gregor ROZMAN

Petek, Gledališče Medvode, Monokomedija
19. 10. 2007 ob 19.30 PAVLEK,

gostuje Gledališče Ptuj
za odrasli abonma in IZVEN

KUD Medvode Blagajna gledališča:
361 26 54

vsak dan od 9.00 do 16.00 
petek od 9.00 do 13.00 

in uro pred predstavo 
www. kud-medvode.si

Sobota, Gledališče Pirniče,
20.10.2007 ob 17.00 uri

Sreda,
24. 10. 2007

Knjižnica Medvode, 
ob 19.30

Petek,
26. 10. 2007

Gledališče Pirniče, 
ob 19.30

MUCA COPATARICA 
Plesno-gledališka predstava po zgodbi 

Ele Peroci
Gostuje PLESNI TEATER LJUBLJANA

Predstavitev pesniške zbirke 
Katarine Kalaba 

z naslovom Sem, kakršna sem

ANTON TOMAŽ LINHART:
TA VESELI DAN ALI MATIČEK SE ŽENI 

KOMEDIJA 
Gostuje Gledališče 

Toneta Čufarja Jesenice 
Za abonma OTH in izven

KUD Pirniče

Knjižnica Medvode

Prodaja vstopnic: 
Blagajna KUD Pirniče:

3., 4. in 5.10. od 
18. do 19. ure.
031/352 772

TURISTIČNI BIRO 
361 43 46 

041 /378 050 
KNJIŽNICA MEDVODE 

361 30 53

KUD Pirniče Prodaja vstopnic:
Blagajna KUD Pirniče:

3., 4. in 5.10. od 
18. do 19. ure. 
031/352 772

Petek,
26. 10. 2007

Klub MKC Medvode, 
ob 21.00 uri

Sobota, Gledališče
27. 10. 2007 Medvode,

ob 11.00 uri

METAL KONCERT SKUPINE SPILL OF 
INK (LJ) IN SUMMERVILLE (NG)

www.myspace.com/spillofinkmusic,
www.myspace.com/summervilleband

ČARA ČARA MUCA ČARODEJKA ČARA 
Gostuje zavod Senzorium
Za otroški abonma in IZVEN

MKC Medvode www.mkcmedvode.si, 
041/661 475, 
Matija Frohlich

KUD Medvode Blagajna gledališča:
361 26 54

vsak dan od 9.00 do 16.00 
petek od 9.00 do 13.00 

in uro pred predstavo 
www. kud-medvode.si

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega biroja Medvode. 
Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov:
TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, paviljon 1, 1215 Medvode, E-mail: ti-biro@medvode.si
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Občina

Smlednik je po urejenosti srebrn
Odločitev evropske ocenjevalne komisije Entente Florale je znana. Smlednik je v kategoriji vasi prejel

srebrno medaljo, kar je več, kot so Smlejci pričakovali.

Ob prejemu priznanja: Anton Schlaus, podpredsednik evropske ocenjevalne komisije, Zdravko Debeljak, Doran 
Konjar, Olga Konjar, Stanislav Žagar ter Monika Hetsch, predsednica evropske ocenjevalne komisije

Smlednik - Letošnjo zaključno prireditev ev
ropskega tekmovanja v urejenosti krajev je go
stil Harrogate v Veliki Britaniji. Izbor ni bil 
naključen, saj je bil Harrogate s strani komisi
je v kategoriji mest z zlato medaljo ocenjen 
leta 2004. Podelitev je bila v katedrali Ripon 
21. septembra.

Iz Medvod je v Veliko Britanijo odpotovala 
tudi delegacija Občine Medvode, na čelu z 
medvoškim županom Stanislavom Žagarjem 
in s Smlejci. ki so letos s skupnimi močmi še 
posebej veliko naredili za lepši videz vasi. Se
veda pa ni vse sad zgolj letošnjega truda, saj 
so na tem področju prizadevni že vrsto let. Če 
na kratko povzamemo: za sodelovanje na tem 

tekmovanju so bili s strani slovenskega Enten- 
JP Florale izbrani letos spomladi, potem ko so 
bili lani tretji v kategoriji drugih krajev na slo
venskem ocenjevanju, evropska komisija pa je 
Smlednik prišla ocenjevat v začetku avgusta. 
V zgolj nekaj mesecih so morali kar najbolje 
urediti kraj in opraviti vse formalne obvezno
sti, ki jih tudi ni bilo malo. Za slednje je po
skrbela Olga Konjar, tajnica KS in TOD 
Smlednik. Očitno ji je več kot uspelo, saj sojo 
k sodelovanju povabili tudi v na novo ustanov
ljenem društvu Entente Florale Slovenija, ki 
ga vodi župan Šentjerneja Franc Hudoklin.

Do zlata ni zmanjkalo veliko
Smlejcem je v tem kratkem času uspelo več, 

kot so upali. V katedrali Ripon so prejeli srebr
no medaljo, veselja kar ni bilo konec. Ocenje
ni so bili z več kot 80 odstotkov od možnih 100 
odstotkov ocenjevalnih kriterijev. Do zlata, za 
katerega je potrebno zadostiti 85 odstotkom 
kriterijev, jim ni zmanjkalo veliko. Zdravko 

Debeljak, predsednik Sveta KS Smlednik: 
^Srebrnega priznanja nismo pričakovali, še po
sebej, če vemo, da so se druge vasi pripravlja
le tudi pet let, najmanj pa dve leti, medtem ko 
smo se mi pripravljali štiri mesece. Kaj dosti 
več kot tisto, kar že imamo, imamo pa kar ve
liko, nismo mogli urediti. Glede kulture biva
nja nam je ureditev do neke mere uspela, pred
vsem je pomembno, da smo vsaj v zadnjem 
tednu pred ocenjevanjem angažirali celo vas. 
Smo pa v Veliki Britaniji videli, da imamo še 
veliko za narediti. Ko smo dobili srebrno pri
znanje, smo se začeli na odru vsi objemati, ker 
smo bili res presenečeni. Če bi slučajno dobili 
zlato priznanje, bi bilo res nepravično do tistih, 
ki so dobili zlato. To so tako urejene vasi, da si 
ne morete misliti.”

Komisija je letos ocenjevala dvanajst vasi in 
enajst mest (Slovenijo je zastopalo Novo mesto 
in dobilo bronasto medaljo). V kategoriji vasi 
so podelili šest zlatih, dve srebrni in štiri bro
nasta priznanja. "Komisijo je prepričala pred
vsem lepo ohranjena naravna in kulturna de
diščina, bogat kulturni program, predvsem pri
trkovalci in program na Starem gradu, sodelo
vanje skupnosti, občine, krajanov. Očitali pa so 
nam enoličnost pri ocvetličenju (strokovnjaki

bi rekli, da nimamo "enotne različnosti”, načr
tovane ureditve). Na vrsti so strokovnjaki s po
dročja krajinarske arhitekture, hortikulturne 
ureditve, turizma. Še enkrat je potrebno po
udariti, daje komisiji všeč predvsem naravno,” 
je še pojasnil Debeljak.

Priznanje bo na vidnem mestu
Sodelovanje na tem tekmovanju je Smledni

ku dalo veliko, česar se zaveda tudi Doran 
Konjar, predsednik TOD Smlednik: "Uredile 
so se nekatere stvari, za katere smo na občini 
že dolgo prosili, marsikje so uredili dvorišča. 
Narejenega je bilo veliko. Bil pa je to velik za
logaj. Naša želja je, da bi z urejanjem nadalje
vali, je pa to odvisno od ljudi, saj je za to po
trebno sodelovanje cele vasi in organizacij, ki 
delujejo v KS. Zahvalil bi se vsem, tudi tistim, 
ki so doma uredili dvorišča, popravili fasado, 
posadili kakšen grm. Še posebna hvala pa

vsem prostovoljcem, ki so za lepši kraj dali 
marsikatero popoldne.” Na vprašanje, kje bo 
srebrno priznanje, Olga Konjar odgovarja: 
"Moja želja je, da bi bil na vidnem mestu pred 
prostori KS, saj so zanj zaslužni vsi krajani 
vasi Smlednik. Dobili smo tudi dve priznanji 
v papirnati obliki: eno bo v prostorih KS, ori
ginal na Občini Medvode, replike pa bodo do
bili tisti, ki so nam najbolj stali ob strani, 
predvsem ravnateljica OŠ Simona Jenka, rav
natelj VIZ Fran Milčinski Smlednik, župnik, 
gasilci ter Turistični Biro v Medvodah.” Da bi 
na tem tekmovanju še kdaj sodelovali, v 
Smledniku zaenkrat še ne razmišljajo.

Dan po podelitvi so se vsi sodelujoči pred
stavili. Priložnost je izkoristila tudi občina 
Medvode. Pokazali so kje so in kdo so. Skrat
ka, Medvode na področju turizma postajajo 
prepoznavne tako doma kot tudi izven naših 
meja.

Maja Bertoncelj, foto: Boštjan Luštrik

Odgovor na zahvalo g. Ferbarja
V septembrski številki Sotočja je bilo na strani 11. v obliki zahvale objavljeno sporočilo Me

toda Ferbarja, v katerem je bilo zapisano tudi: ”V skladu z ustaljeno prakso smo njihova ime
na vpisali na tablico ob poslikavi, ki pa jo je župnik zaradi osebnih zamer odstranil.” Navede
no, daje župnik tablo odstranil zaradi osebnih zamer, ni točno. Tabla z zahvalo vsem donator
jem za poslikavo smledniške ljudske noše na Kulturnem domu v Smledniku ni bila odstranje
na zaradi osebnih zamer, kot navaja g. Metod Ferbar, temveč jo je župnik dal odstraniti, ker so 
jo na pročelje zgradbe v župnijski lasti pritrdili brez kakršnegakoli vnaprejšnjega dogovora z 
župnikom Rafkom Kraljem.

Župnik Rafko Kra(j
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Občina, anketa -------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Brez kandidata za Državni svet
Svetniki so na torkovi seji občinskega sveta izvolili tri elektorje, ki bodo volili člane Državnega sveta, 

medtem ko kandidata za člana Državnega sveta Medvode ne bodo imele.
O predlogu za povišanje cen vrtca niso odločali.

Medvode - Na dnevnem redu 8. seje občin
skega sveta občine Medvode je bil tudi predlog 
sklepa o novih cenah programov Vrtca Medvo
de, ki pa so ga svetniki na pobubo Odbora za 
družbene dejavnosti z dnevnega reda umakni
li. Odbor povišanja cen ne odobrava, poleg 
tega vodstvu Vrtca predlaga, da svoj predlog o 
povišanju strokovno dopolni. Na splošno se 
tako župan kot večina svetnikov na podlagi 
prejetega gradiva in argumentov za predlagane 
nove cene s strani Vrtca Medvode, s poviša
njem ne strinja. Veljavna polna cena za prvo 
starostno obdobje je trenutno 383,43 evra 
(predlagana nova cena 424,96), za drugo sta
rostno obdobje 261,09 evra (predlog 288,09), 
za kombinirani oddelek 310,38 evra (predlog 
327,93), predlagana nova cena za razvojni od
delek pa je 1.069,01 evra.

Pravne podlage za sofinanciranje 
zasebne gradnje v Preski

Svetniki so potrdili mandat novi svetnici 
Alenki Veber Gorjane (LDS), ki je v občin
skem svetu zamenjala predhodnika Marjana 
Kunstlja, ki je s funkcije svetnika odstopil. 
Dolga razprava je bila pri točki o realizaciji 
sklepov s prejšnje seje, tema pa znova sofinan
ciranje Občine Medvode pri gradnji Pastoral
nega doma sv. Jožefa v Preski, kar so svetniki 
potrdili pri sprejemanju proračuna. Županje 
svetnike seznanil s pripravljeno pogodbo med 
Občino Medvode in Župnijskim uradom Pre
ska, ki pa še ni podpisana. S podpisom pogod
be se bo občina zavezala, da bo Župnijskemu 
uradu Preska kot subvencijo namenila finančna 
sredstva v višini 35 tisoč evrov za gradnjo pa
storalnega doma, v okviru katerega bodo med 
drugim zgrajeni prostori, namenjeni za vrtec, in 
večnamenska dvorana. V zameno za ta vložek 
bo občina imela pravico do občasne brezplač

ne uporabe večnamenske dvorane za obdobje 
desetih let. Jeleno Aleksič so zanimale pravne 
podlage te pogodbe, dodala je, da ne nasprotu
je sofinanciranju, ker gre za katoliški vrtec, 
temveč zato, ker še vedno ni seznanjena s prav
nimi podlagami takšnega sofinanciranja. Po
dobno meni tudi Darinka Verovšek, kije opo
rekala načinu financiranja in dejala, daje po
godba za občino škodljiva. Župan Stanislav 
Žagar je pojasnil, da so tudi glede na preverbc 
na ministrstvu takšne pogodbe zakonite, da pa 
bo vsekakor pred podpisom zahteval še pisno 
pravno mnenje.

V nadaljevanju so svetniki sprejeli pravilnik 
o dodeljevanju državnih pomoči za ohranjanje 
in razvoj kmetijstva in podeželja v občini za 
obdobje od letošnjega leta do leta 2013, kar po
meni, da bo v kratkem izšel tudi javni razpis za 
dodelitev teh sredstev. Najmanjši znesek dode
ljene pomoči bo 200 evrov, najvišji pa 10 tisoč 
evrov.

Kdo bo novi ravnatelj OŠ Simona 
Jenka Smlednik?

V medvoški občini bodo v dveh osnovnih šo
lah na novo imenovali ravnatelja. Na OŠ Pirni
če bo kot kaže to dosedanja ravnateljica Mar
tina Kutnar, dosedanja ravnateljica, ki se je 
kot edina javila na razpis. Občinski svet ji je 
dal pozitivno mnenje, poleg tega je Mitja Lju- 
beljšek, predsednik Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja, povedal, da 
je na predstavitvi na komisiji predstavila izred
no dober program z vizijo vodenja šole v na
slednjih letih. Več dela so imeli pri kandidatih 
za ravnatelja OŠ Simona Jenka v Smledniku, 
saj je bil osnovni cilj komisije, da tokrat prvič 
da prednost enemu kandidatu. Odločili so se 
za Primoža Garafola iz Ljubljane. "Resnično 
smo se potrudili izbrati najboljšega kandidata.

odločitev pa bo seveda sprejel Svet zavoda, ki 
našo odločitev lahko upošteva ali ne,” je pojas
nil l-jubeljšek. Svetniki se zavedajo, da njihovo 
mnenje za Svet zavoda ni zavezujoče, poleg 
tega je glasovanje tajno, tako da ne morejo ve
deti niti to, kako so glasovali predstavniki Ob
čine kot ustanoviteljice v zavodu, kar pomeni 
trije izmed devetih članov. Izrazili pa so mne
nje, da bi morali glasovati na podlagi odločit
ve občinskega sveta. V tem primeru za Primo
ža Garafola.

Volitve v Državni svet
Konec novembra bodo potekale volitve v Dr

žavni svet. Svetnike bodo volili elektorji, tud« 
trije iz Občine Medvode, ki jih je izvolil obči® 
ski svet. To so Jelka Časar, Sonja Podgoršek 
in Andrej Satran. Zanimivo pa je, da Medvo
de ne bodo imele kandidata za člana Državne
ga sveta. Svetniki so na tajnih volitvah odloča
li med Draganom Djukičem in Feliksom 
Ježkom. Djukič je dobil deset glasov, Feliks 
devet, štiri glasovnice pa so bile neveljavne. 
Ker noben kandidat ni dobil večine glasov 
navzočih članov, Medvode kandidata za to 
funkcijo ne bodo imele.

Pri točki pobude in vprašanja svetnikov je 
Alenka Žavbi Kunaver spraševala glede po
tovanja Odbora za kmetijstvo ter občinske 
uprave na Irsko. Predsednik odbora Janez 
Barle je pojasnil: "Potovanje je bilo zanimivo 
in nikakor to ni bil turizem. Izvedeli smo mar
sikaj zanimivega, koristnega. Strokovne eks
kurzije odbora so vsako leto, pa se doslej še ni
komur ni zdelo sporno. Na Irsko je za pet dni, 
od tega so bili trije efektivni, šlo pel članov od
bora, člani občinske uprave in ministrstva ^ 
kmetijstvo. Dobili boste štiri strani obsegajoči? 
poročilo s petimi slikami."

Maja Bertoncelj

Zadovoljstvo z vrtci
Medvode - Kaj menijo o cenah vrtcev, so previsoke; kako so zado
voljni z izvedbo programov v vrtcih in kaj menijo o prehrani, smo 
povprašali nekaj naključno mimoidočih v Medvodah.

Urša Podobnik: "Kakšna je cena vrtca, ne vem, 
ker še nismo dobili prvega računa. Verjetno bo 
znižana za prispevek, ki ga poravna občina. Naš 
otrok je v vrtcu zadovoljen, kar se mi zdi super. 
Glede na to, da je prvič v vrtcu, očitno dobro de
lajo z njim, jaz pa sem tudi 
zelo zadovoljna.”

Irena Groznik: "Cena vrt
ca je kar visoka, sploh če 

imaš enega otroka v vrtcu. V vrtcu, ki ga obisku
je naš Martin, je program v redu, vzgojiteljice se 
veliko ukvarjajo z otroki, prehrana otrok se mi zdi 
dobra. Z vrtcem sem torej na splošno zadovoljna, 
še bolj pa bi bila, če bi ceno vsaj malo znižali."

Matic Jančar: "Cena vrtca je dokaj solid
na, imeli bomo znižano ceno, ker sem bila 
kar nekaj časa brezposelna. Programje do
ber, vzgojiteljice se tudi veliko ukvarjajo z 
otroki. Sicer Matic pri hrani ni izbirčen, je 
vse, tudi sama prehrana v vrtcu je dobra. V 
vrtcu bolj uboga kot doma.”

Klena Novak, foto: Tina Dokl

Klemen in Mirjam Kastelic: "Ceno 
vrtca bi lahko tudi znižali, mogoče bi jo 
kdo subvencioniral v večji meri. Kar se 
pa tiče izvedbe programa v vrtcu, pa mis
lim, daje veliko odvisno od samih vzgo
jiteljic. Z našimi smo kar zadovoljni, tako 
da lahko rečem, da Mirjam rada hodi v 
vrtec in se ima dobro.”

Nataša in __
rV*
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Po Medvodah vozi mini avtobus
Od 17. septembra do konca leta bo po Medvodah poskusno vozil avtobus z 21 sedeži. 

Največ potnikov na postaji pri Centru starejših.

Ljudmila Jakič (v sredini) se je dolgo prizadevala za podaljšanje proge mestnega avtobusa. V Medvode se sedaj 
vozi z mini avtobusom.

Medvode - V ponedeljek 17. septembra, je v 
Medvodah poskusno začel voziti mini avtobus 
z 21 sedeži. Sedemkrat na dan vozi na relaciji 
Železniška postaja Medvode - BC Mercator - 
krožišče - Center starejših - Zdravstveni dom - 
Lekarna - nogometno igrišče - Železniška po
staja. Ob sobotah, nedeljah in praznikih avto
bus ne vozi. Cena vožnje je 0,50 evra. Če se 
boste peljali, pripravite drobiž, saj denarja na 
avtobusu ni moč zamenjati. Avtobus izpred že
lezniške postaje Medvode odpelje ob 5.55, 
6.35, 8.40, 10.05, 12.05, 14.05, ter zadnjič ob 
15.50, izpred Zdravstvenega doma Medvode 
pa ob 6.15, 8.20, 9.40, 11.50, 13.50, ter ob 
15.30. Poskusno bo avtobus vozil do konca le- 

^^ošnjega leta, glede na odziv pa se bodo potem 
^flldločili, kako naprej. Že več let namreč priha

jajo pobude po podaljšanju proge mestnega 
prometa številka 15, po novem 25.

Poskusne vožnje so se zelo razveselili prebi
valci Zbiljskega gaja in tamkajšnjega Centra 
starejših. Ljudmila Jakič se je za povezavo s 
centrom Medvod prizadevala dolgo časa. 
"Povsem še nisem zadovoljna, saj sem se takoj 
peljala in bila kar žalostna, ker sem bila na av
tobusu sama,” je v prvih dneh od uvedbe krož
ne vožnje povedala Jakičeva, ter nadaljevala: 
"Menim, da se bo sedaj, ko smo že bolj sezna
njeni, vozilo dovolj ljudi. Trasa je zelo v redu. 
Prvič sem se peljala le zato, da sem videla, kje 
so postaje. So dobro izbrane, saj na primer v 
Zdravstveni dom hodimo na terapije, v Lekar
no po zdravila, edino nogometno igrišče nam 
ne pride v poštev. Vendar tam lahko prestopiš 
na mestni avtobus številka 25, saj je na želez
niški postaji že preveč gneče. Zaenkrat smo 
zadovoljni. Če bi pripeljali do krožišča nae__________

Klancu avtobus 25, bi bilo še bolje. Na to smo 
računali. Postaje so vse narejene. Petindvajse- 
tica vozi ves dan in tudi ob koncih tedna, sedaj 
smo omejeni na ta vozni red.” Jakičevi se zdi 
cena pol evra za vožnjo sprejemljiva, prav tako 
tudi Vlasti Cvelbar: "Uvedba krožne vožnje 
mi veliko pomeni, saj grem z Zbiljskega gaja 
dostikrat v središče Medvod. Doslej sem mo
rala čakati sredo, ko je bil prevoz organiziran v 
sklopu Centra starejših.”

Krožna vožnja je skupni projekt Občine Med
vode in KS Medvode Center. "Poskusna vožnja 
bo pokazala, kakšen je dejanski interes ljudi.

Zbiljski gaj in S vetje je treba z avtobusno pove
zavo približati središču Medvod. Da bi se zade
va finančno pokrila, bi se po izračunih dnevno 
moralo voziti okrog 70 do 80 ljudi. Vozni red je 
prilagojen z voznim redom mestnega in želez
niškega prometa. Upam, da bo avtobus z 21 se
deži kmalu premalo in da se bodo ljudje vozi
li,” je povedal Branko Fišer, predsednik KS 
Medvode Center. Podpredsednik Dragan Dju- 
kič je ob tem še dodal, da upa, da se bodo za 
takšno povezavo s centrom Medvod začele zav
zemati tudi druge krajevne skupnosti.

Maja Bertoncelj

Arheološka izkopavanja na Svetju
V bližini krožišča na Klancu, kjer bodo v prihodnje gradili nova stanovanja, so se oktobra začela 

arheološka izkopavanja. Doslej so našli nekaj keramičnih ostankov iz obdobja bronaste dobe.
Medvode - Pogledi mimoidočih na Svetju so bili v minulih dneh 

uprti v gradbišče v neposredni bližini krožišča na Klancu, kjer so za
čeli z arheološkimi izkopavanji. Več o tem je povedal arheolog Rok 
Klasinc, ki vodi dela na terenu: ”Na tem območju bodo gradili novo 
stanovanjsko naselje. Slo bo za nadstandardne stanovanjske enote. Ker 
je ta del spomeniško varstveno zaščiten kot arheološko območje, je 
postopek takšen, daje teren še pred izdajo gradbenega dovoljenja po
trebno raziskati. Izkopavanja potekajo pod vodstvom arheologinje 
Barbare Nadbath z ljubljanske območne enote Zavoda za varstvo kul
turne dediščine.”

Z izkopavanjem so začeli 1. oktobra, končali pa bodo predvidoma do 
konca novembra. "Zaenkrat nismo našli nič posebnega. Našli smo 
predvsem odlomke keramike, keramičnih posod, značilne za bronasto 
dobo. Izkopali smo dva keramična svitka, na kakršnih so stale posode 
pri kuhanju. Našli smo tudi ostanke vertikalnih kolov, ki so držali streš
ne konstrukcije. Vse to kaže, da gre za ostanke skromne bronastodob- 
ne vasi. Smo pa z izkopavanji še bolj na začetku. Trenutno poteka stroj
no odstranjevanje vrhnje plasti in čiščenje spodnje. Kopljemo približno

do globine 40 do 60 centimetrov," je še dodal Klasinc. Na terenu vsak 
dan dela šest članov strokovne ekipe in deset študentov arheologije in 
njej bližnjih ved iz Medvod in okolice. Maja Bertoncelj
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Smlednlški grad Ima nov južni zid
Nadaljevali so z obnovo smledniškega Starega gradu. Do konca leta naj bi bil narejen idejni projekt

za stolp, ki bo visok okoli 33 metrov.

Smlednik - Turistično olepševalno društvo 
Smlednik (TOD) s pomočjo občine Medvode z 
obnovo Starega gradu, čigar lastnik je prav 
TOD, nadaljuje že peto leto. Najprej so obno
vili grajski vodnjak, nato so se lotili obnove 
obzidja. Z deli so nadaljevali tudi letos.

Alojz Teršan, član TOD Smlednik in član 
občinske Komisije za varstvo naravne in kultur
ne dediščine, je o tem, kaj je bilo narejenega v 
zadnjem času, povedal: "Letos smo še posebej 
ponosni, ker smo obnovili večino južnega zidu, 
to je v smeri, ki gleda proti Smledniku in je 
vsekakor ena najpomembnejših pridobitev pri 
tej obnovi. Sloje za enega večjih gradbenih po
segov, predvsem zato, ker je bilo treba očistiti 
velike količine poškodovanega zidu.” Pri delih 
pri letošnji obnovi je imel naj večjo vlogo pred
sednik TOD Doran Konjar: "Odkopali smo 
zasute zidove, jih očistili, ter naredili zid. Delo 
je seveda potekalo pod vodstvom spomeniške
ga varstva. Pridobitev je pomembna tudi zaradi 
večje varnosti obiskovalcev, potrebno pa bo zid 
narediti še na drugi strani."

Sredstva za obnovo gradu so namenjena iz 
občinskega proračuna, svoj del prispeva tudi 
TOD Smlednik. Vrednost letošnjih del je bila 
več kot 20 tisoč evrov. Poleg tega so prek raz
pisa Ministrstva za kulturo kandidirali za dr
žavna sredstva. Rezultati razpisa zaenkrat še 
niso znani. Glavni zalogaj jih čaka v prihodnjih 
letih, ko bo prišla na vrsto obnova grajskega 
razglednega stolpa. Obnavljati naj bi ga začeli

že prihodnje leto. "Na Zavodu za varstvo narav
ne in kulturne dediščine naj bi do konca leta 
naredili idejni projekt za stolp, da potem lahko 
začnemo s pripravo dokumentacije. Stolp naj bi 
bil visok od 30 do 33 metrov, kar pomeni še en
krat višji kot sedaj in bi bil tako eden največjih 
grajskih stolpov v Sloveniji, ter ena najbolj im
pozantnih razglednih točk v tem delu Sloveni
je. Zaključek del je odvisen od razpisov, raču
namo pa, da bi stolp moral biti končan leta 
2012,” je pojasnil Teršan, ter dodal: "Sama ob

nova gradu ni pomembna le z vidika ohranitve 
kulturne dediščine, temveč mora ta dediščina 
tudi nečemu služiti, predvsem turizmu. Po
membno bo, da bomo pripravili dobre vsebin
ske projekte in z njimi kandidirali za evropska 
sredstva. Tbkaj bi potem lahko bile prireditve, 
morda bi se odprlo celo kakšno delovno mesto. 
Načrti so veliki, tudi povezano z novim igriš
čem za golf in z urejenostjo Smlednika. Za le
tos pa so dela končana.”

Maja Bertoncelj

Medveški Center starejših je polno zaseden
V Centru starejših Medvode je 220 stanovalcev. Udeležujejo se lahko številnih dejavnosti,

ki sojih predstavili ob dnevu odprtih vrat.

Medvode - V Centru starejših Medvode so imeli 4. oktobra dan od
prtih vrat. V kulturnem programu so se predstavili stanovalci, nastopil 
je tudi pevski zbor iz OŠ Preska, skupaj s harmonikarjem Matjažem 
Pantarjem. Poleg tega sta se predstavila tudi zakonca Knez, ki v Cen
tru skrbita za urejenost parka. Obiskovalci so si nato lahko Center tudi 
podrobneje ogledali.

Da so tudi starejši še kako aktivni, dokazujejo številne dejavnosti, ki 
potekajo v okviru Centra. Med njimi izstopata pevski zbor in kreativ
ne delavnice. Vodja pevskega zbora je Mihaela Kuzele, zbor šteje oko
li 15 članov, prepevajo pa predvsem znane, ljudske pesmi. Kreativne 
delavnice vodi Beba Koren, ob dnevu odprtih vrat pa so predstavili 
svoje izdelke, ki nastajajo na skupnih srečanjih. "Thdi svojci včasih ne 
morejo verjeti, kaj smo naredili. Prvo razstavo smo imeli pred dvema 
letoma, sedaj je naša druga, v tem času smo napredovale,” je povedala 
Francka Ovsenik. V Centru med drugim deluje tudi bralno pogovor
na skupina, študijski krožek, joga za starejše in igranje tombole.

Je pa Center starejših Medvode polno zaseden. "Trenutno je skupaj z 
varovanimi stanovanji v Centru 220 stanovalcev, približno sto na nego
valnem oddelku in 120 na stanovanjskem delu. Dom je vseskozi poln, 
čakalne dobe se glede na povečano število vlog podaljšujejo. Na nego
valnem delu je čakalna doba do enega leta, na stanovanjskem delu pa 
tudi dve leti in več. Prispelih vlog do današnjega dne je več kot sedem
sto. Prednostni kriteriji pri sprejemu v dom so bližina stalnega prebiva-

Stanovalci Centra starejših Medvode so dejavnosti predstavili na dnevu odprtih vrat.

lišča, socialno, zdravstveno stanje. Občanov Medvod je v Centru več 
kot polovica. Povprečna starost stanovalcev je 85 let, v glavnini so 
sami, nekaj pa je tudi zakonskih parov,” je povedala Vesna Stariha, 
vodja Centra starejših Medvode, ter dodala, da glede na prostorske 
možnosti širjenje ni mogoče, trudijo pa se, da bi obstoječe storitve še 
izboljšali in jih skušali razširiti. Maja Bertoncelj
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Rada potuje in odkriva nove kraje
Alenka Veber Gorjanc (LDS) je nova svetnica v občinskem svetu občine Medvode. Ta izziv je sprejela,

ker želi aktivno soodločati pri odločitvah na lokalni ravni.
Medvode - Po odstopu Marjana Kunstlja 

(LDS) s funkcije svetnika OS občine Medvode, 
je nova svetnica postala Alenka Veber Gorjanc. 
Sc lahko za začetek na kratko predstavite?

"Rojena sem bila v Kranju leta 1969. Sem ro
jena Medvoščanka, saj oba starša prihajata iz 
Medvod. Po poklicu sem diplomirana ekono
mistka, končujem podiplomski študij javne 
uprave. Zaposlena sem v švicarskem podjetju 
Clariant distribucija. Sem poročena, ponosna 
mati 20-mesečnega Lovra.”
Kako to, da ste se odločili za vstop v politi
ko?

"Izziv sem sprejela, ker želim z vključitvijo 
in aktivnostjo soodločati pri odločitvah na lo
kalni ravni. Želim si, da bom lahko prispevala 
p boljšemu življenju vseh Medvoščanov. Sem 
članica medvoškega IO LDS. V stranko LDS 
sem vstopila na samem začetku in sem njena 
aktivna članica še danes.”

"Dokler je prispevek staršev za 
plačilo vrtca odvisen od njihovega 
dohodka, nekateri zaradi nizkih 
dohodkov sploh ne plačajo pri
spevka, je to pravično. Cene vrt
cev po mojem niso dejavnik, ki 
vpliva na odločitev partnerjev za 
rojstvo otroka. Tudi, če hi bili vrt
ci brezplačni, se število rojstev 
otrok ne bi povečalo. ”

^>te dejavni še na katerem drugem področju 
k občini?

”Pred leti sem bila aktivna v krajevni skup
nosti Medvode. V zadnjem letu in pol sem v 
glavnem ves prosti čas namenila družini. V 
prihodnje bi rada pomagala pri organizaciji

raznih prireditev, če me bodo seveda k temu 
povabili.”
Kakšna mora biti po vaše dobra svetnica?

"Dobra svetnica je načelna in odločna, upa si 
izražati svoja mnenja, predvsem mora znati lo
čevati lokalne od osebnih interesov. Znati 
mora prisluhniti ljudem, njihovim predlogom 
in pobudam in jih prenesti na občinski svet. 
Dati mora velik prispevek na področja, ki jih 
dobro pozna in se na teh tudi angažirati. Kot 
občinska svetnica bom soustvarjala napredek 
občine.”
Kaj v Medvodah najbolj pogrešate in kako 
bi to rešili?

"Najbolj pogrešam mestno jedro kot celoto, 
območje, ki bi zaživelo kot del območja cen

tralnih dejavnosti z enako namembnostjo kot 
do sedaj, potrebno pa je izdelati načrte za po
sodobitev. Pogrešam tudi kulturne prireditve. 
Moti me neurejena prometna infrastruktura in 
kanalizacijsko omrežje. Potrebno je poskrbeti 
za varne kolesarske steze.”
Vaše pozitivne in negativne lastnosti?

"Imam dobre organizacijske sposobnosti, 
sem komunikativna, spoštujem sočloveka, ni
sem zamerljiva, sem vesele narave in rada se 
smejim, ljudem rada priskočim na pomoč ob 
njihovih stiskah. O negativnih lastnostih: vča
sih prehitro odreagiram, včasih sem premalo 
vztrajna.”
Kako preživljate prosti čas?

"Prosti čas preživljam v krogu družine in pri
jateljev. Rada potujem in odkrivam nove kraje, 
predvsem imam rada dolge peščene plaže. 
Rada obiskujem koncerte in druge kulturne 
prireditve."
Na kateri dosežek v vašem življenju ste naj
bolj ponosni?

"Ponosna sem na svojo družino. Kljub števil
nim naporom in obveznostim sem končala štu
dij ob delu, s tem pa sem si zagotovila delovno 
mesto, v katerem zelo uživam.”
Še nekaj o aktualnem dogajanju: vaše mne
nje glede cen vrtca. Je vrtec predrag ali so 
cene sprejemljive?

”Če je vladi dvig rodnosti prioriteta, potem 
je lahko odnos do predšolske vzgoje preizkus
ni kamen za resnost te trditve. Država določa 
razmerja med prispevkom občine in staršev. 
Dokler je prispevek staršev odvisen od nji
hovega dohodka, nekateri zaradi nizkih do
hodkov sploh ne plačajo prispevka, je to 
pravično. Cene vrtcev po mojem niso dejav
nik, ki vpliva na odločitev partnerjev za roj
stvo otroka. Tudi, če bi bili vrtci brezplačni, se 
število rojstev otrok ne bi povečalo. Na tem 
mestu naj pohvalim medvoški vrtec, kjer se 
otroci dobro počutijo in ga radi obiskujejo.” 

Maja Bertoncelj

Imenovana razvojno projektna skupina
Medvode - Svetniki so že pred poletjem sprejeli sklep, predlagan iz 

vrst svetniške skupine SDS, da naj se ustanovi razvojno projektna 
skupina, ki naj bi pripravila dolgoročni plan razvoja občine Medvode 
do leta 2020. V razvojno projektno skupino je pred kratkim župan na 
podlagi predlogov svetniških skupin imenoval naslednje člane: 
Leopolda Kneza za področje civilne zaščite, Gregorja Berganta za po
dročje načrtovanja prostora, dr. Jožeta Duhovnika za področje gospo
darstva, podjetništva in obrti, ki pa je že izrazil nestrinjanje s takšnim 
načinom imenovanja, Franca Jezerška za področje turizma in gostinst
va, Franca Kavčiča za področje komunale, Primoža Ločniškarja za po
dročje kmetijstva, Petra Militareva za področje kulture, Iztoka Pipana 
za področje turizma in informiranja, dr. Urško Repnik za področje 
ekologije, Alojzija Teršana za področje kulturne dediščine, Darinko 
Verovšek za področje športa, in dr. Ivana Vivoda za področje sociale. 
Na imenovanje skupine so se takoj odzvali v LDS, kjer so že ob spre

jemanju proračuna predlagali strategijo občine Medvode, ki bi pre
segla leto 2011, do kolikor je po zakonski obvezi pripravljen načrt 
razvojnih programov kot del proračuna. ”Z imenovanjem članov 
skupine je župan po nepotrebnem izpostavil medvoške strokovnjake, 
katerih strokovna referenca ni sporna. Toda večkrat smo že opozorili, 
da takšna skupina, ujeta v lokalne interese in omejena s kadri in denar
jem občine, objektivno ne more pripraviti takšnega dokumenta. Zara
di strokovne in časovne zahtevnosti lahko osnutek strategije pripravi le 
neodvisna, zunanja neobremenjena institucija. V tem primeru bi imen
ovana razvojno - projektna skupina lahko delovala kot sogovornik zu
nanjemu izvajalcu pri določanju prioritet. Strategija za nas ni seštevek 
posameznih projektov, pač pa opredelitev nekoliko bolj drznih ciljev 
razvoja občine,” je povedala Alenka Žavbi Kunaver, predsednica OO 
LDS Medvode, ter dodala, da v LDS v to skupino prav zaradi zgoraj 
navedenih razlogov niso predlagali nikogar. Maja Bertoncelj

SOTOČJE - 9



Občina

Všeč mu je Tunizija
Uroš Košir (Zelena stranka) je občinski svetnik drugi mandat. Zaposlen je kot gospodar 

v Turističnem društvu Zbilje. V tem kraju živi zadnjih 27 let.

Sc lahko za začetek na kratko predstavite?
"Rodil sem se 3. decembra leta 1949 v Celju. 

Osnovno šolo sem obiskoval v Radečah. Po 
poklicu sem strojni tehnik težke gradbene me
hanizacije. Zaposlen sem bil v gradbenem 
podjetju Ingrad Celje kot žerjavovodja in in
štruktor težke gradbene mehanizacije. Sedaj 
sem kot gospodar zaposlen v Turističnem druš
tvu Zbilje. V Zbiljah z družino živim od leta 
1980. Biti gospodar pomeni skrbeti za premo
ženje društva, vzdrževati vse, česar nimajo za 
vzdrževati najemniki. Poleg tega udejanjam 
sklepe upravnega odbora društva. Med sezono 
sem v službi po deset, enajst ur dnevno. Delo 
me zelo veseli, ker poteka večinoma v naravi.”

"Težko je govoriti o sebi, pa ven
dar, tisti, ki me poznajo, vedo, da 
sem zanesljiv in delaven. Kar se 
negativnih lastnosti tiče, pa sam 
sebi očitam, da sem pretih in 
premalo prodoren."

Kako to, da ste se odločili za vstop v politi
ko?

”V stranko Zeleni Slovenije sem vstopil leta 
1991, malo zaradi nagovarjanja znancev, malo 
pa zaradi svoje "zelene" opredelitve. Od leta 
1995 sem podpredsednik občinskega odbora 
stranke. Pred zadnjimi lokalnimi volitvami je 
del občinskih odborov stranke Zeleni Slovenije 
zaradi nezadovoljstva z vodstvom stranke usta
novil novo stranko Zelena stranka, katere član 
sem tudi jaz. Sicer pa sem občinski svetnik se
daj drugi mandat. Poleg tega sem že četrti 
mandat član Odbora za turizem in gostinstvo 
in drugi mandat član Odbora za gospodarstvo, 
podjetništvo in obrt."
Ste dejavni še na katerem drugem področju 
v občini?

"Kot sem že povedal, sem zaposlen v TD 
Zbilje, kjer pa opravim tudi veliko prostovolj

nega dela, predvsem v čolnarni. Aktiven sem 
tudi kot član Sveta Krajevne skupnosti Zbilje, 
poleg tega sem član KUD Zbilje in ŠD Zbilje. 
Dela mi res nikoli ne zmanjka.”
Kakšen mora biti po vaše dober svetnik?

"Kot prvo mora biti svetnik realen. Občino 
mora poznati iz vseh zornih kotov. Obvladati 
mora tematiko, o kateri teče razprava, seveda 
pa je potrebno v razpravi uporabljati argumen
te, ki vzdržijo.”

Kaj v Medvodah najbolj pogrešate in kako 
bi to rešili?

"Pogrešam mestno jedro. Zgraditi bi bilo po
trebno nov kulturni center, v katerem bi pros
tor dobile različne kulturne dejavnosti. Ker pa 
sem "zeleni" delavec, menim, da bi bilo potem 
treba poskrbeti tudi za zelenje in ocvetličenje, 
kar bi doprineslo k lepšemu izgledu mesta in k 
dvigu kakovosti bivanja.”
Vaše pozitivne in negativne lastnosti?

"Težko je govoriti o sebi, pa vendar, tisti, ki 
me poznajo, vedo, da sem zanesljiv in delaven. 
Kar se negativnih lastnosti tiče, pa sam sebi 
očitam, da sem pretih in premalo prodoren, kar 
je v današnjem času prej slabost kot vrlina.” 
Kako preživljate prosti čas? a

"Prostega časa imam zelo malo. Včasih sem* 
hodil po gobe, sedaj mi čas tega ne dopušča. 
Dvakrat letno grem v naše Polhograjce, sicer 
pa se rekreiram kar ob Zbiljskem jezeru. Do
pust ponavadi preživim v naših zdraviliščih in 
toplih krajih. Na Hrvaškem ne dopustujem več, 
razlog pa je slaba izkušnja ob našem zadnjem 
letovanju. Z besedo topli kraji imam v mislih 
Grčijo, Tunizijo, Egipt, kjer sem že bil, v Tuni
ziji že trikrat. Mi je res všeč, tako tamkajšnje 
podnebje, urejenost hotelov, gostoljubnost."
Na kateri dosežek v vašem življenju ste naj
bolj ponosni?

"Ponosen sem na svojo družino. V mislih 
imam ženo, sina, snaho in vnuka. Ponosem 
sem tudi na to, da sem sodeloval v upravnem 
odboru TD Zbilje, ki je dvignil turizem v kra
ju na raven, ki omogoča trdno osnovo za na
daljnji razvoj.”
Še nekaj o aktualnem dogajanju: vaše mne
nje glede cen vrtca. Je vrtec predrag ali so 
cene sprejemljive? (j

"Na splošno je cena visoka. Kar se tiče cen v 
Vrtcu Medvode, se že dolgo ni spremenila. 
Moje mnenje je, da bi te cene lahko zadržali 
tudi v prihodnje in vodstvo vrtca zavezali k 
iskanju še drugih virov financiranja. Pravijo 
pa, da le-tch ni."

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl

Gostilna in picerija Dare 
na Jeprci

DOBRODOŠLI NA PICE, 
KOSILA, VEČERJE...

KOLOVOZ, d. o. o.. 
Zbilje 95,1215 MEDVODE 

Če iščete RAČUNOVODSKE 
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564

IZKORISTITE POPUST N 
S TEM KUPONOM ■ : ')
(1 EURO POPUSTA OB PREDLOŽITVI KUPONA) S

Odprto od 8. ■ 23. ure

SKUPINAM NUDIMO MENI ŽE OD 4 EURE DAUE

Romana Rupnik - Čavič, s p., Zbilje 7/j. Medvode

S tem oglasom vam podarjamo
5 % popusta do 8. novembra 2007

(ne velja za akcijo ENDVATRI in izdelke nadaljnje nege)

Prva vračila Smlejcem
Medvode - Potem ko seje konec maja za

čelo vračanje denarja od vlaganj v javno 
telekomunikacijsko omrežje UTO), je pred 
kratkim z vračanjem začela tudi Občinska 
uprava Občine Medvode. "Občinska upra
va že vrača sredstva upravičencem iz spiska 
za KS Smlednik iz akcije leta 1988, pri
pravlja pa se še na vračilo iz gradnje leta 
1980. Pri vračilu za ostale akcije zaenkrat s 
strani državnega pravobranilstva, ki pri
pravlja predlog poravnave, ni še nič nove
ga, razen glede sporazuma pri gradnji 
Trnovec-Topol iz leta 1982, ki je v fazi po
ravnave," je pojasnila Vida Bališ, predsed
nica občinske komisije za JTO. M. B.
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----------------------------------------------------------------------------------------------------Vaška skupnost Studenčice

Studenčice: več delovnih mest kot 
aktivnega prebivalstva

"Projekt Cesta Studenčice še vedno ni dokončan, drugi problem je vodovod, saj voda pri nas ni pitna 
in bi jo morali prekuhavati,” pravi Klemen Burgar, predsednik Vaške skupnosti Studenčice.

Studenčice - Studenčice so vas med Presko 
in Tehovcem, ki se razprostira na dolžini 2,5 
kilometra, višinska razlika pa je približno 300 
metrov. Vas šteje okoli 130 prebivalcev in 
ima svojo Vaško skupnost (v nadaljevanju VS). 
Več o vasi sta povedala Klemen Burgar, 
predsednik VS Studenčice, in Janez Mrak, 
član. Poleg njiju so člani VS še Petra Polov- 
šek, Nataša Predalič in Franci Čadež.
Vas ima zanimivo ime: Studenčice.

Burgar: "Imamo res veliko izvirov vode. Je 
|>a zanimivo, da je spodnji del vasi na trdi 
"kali, kjer ni veliko izvirov, medtem ko je v 
zgornjem delu struktura tal drugačna z rdečo 
skalo, veliko močvirnatega terena.”

Mrak: "Zanimivo je tudi to, da ima vas več 
delovnih mest, skupaj okoli petdeset, kot 
aktivnega prebivalstva, kar je velika redkost. 
Vas ima perspektivo. Posebni smo še po ne
čem, po slabi volilni udeležbi. Slednja je pod 
desetimi odstotki in je odraz številnih obljub, 
ki doslej še niso bile uresničene.”
Najbolj poznana in vidna je cestna proble
matika. Del ceste ostaja makadamski.

Burgar: "Projekt Cesta Studenčice se je za
čel že leta 1992. Vaščani so že takrat ob pomo
či še nekaterih drugih krajanov iz Preske zače
li zbirati sredstva za rekonstrukcijo ceste od 
Preske do Tehovca. Prvi del ceste od Preske 
do vasi Studenčice je bil asfaltiran leta 1994. 
Vaščani so nato nadaljevali z zbiranjem samo
prispevka in po sedmih letih je bil asfaltiran še 
odsek ceste skozi spodnji del vasi. Leta 2005 je

bil nato asfaltiran še del ceste v zgornjem delu 
vasi, ki seje priključil že asfaltiranemu odseku 
proti Tehovcu. Ostalo je tako še okoli sedemsto 
metrov makadama, ki je predvsem po obilnih 
padavinah v slabem stanju. Ta odsek je večkrat 
tako poškodovan, da se vozniki soočajo s šte
vilnimi težavami pri vožnji. Soglasja za večji 
del še ne asfaltiranega cestišča so urejena, 
manjkajo še za odsek v dolžini okrog sto me
trov.”
Letos se torej na tej cesti dela ne bodo nada
ljevala?

Burgar: "Za letošnje leto občina sredstev za to 
cesto ni namenila, potem pa je predvidenih 
vsako leto po deset tisoč evrov, kar pa seveda še 
zdaleč ni dovolj za resen pristop k rekonstrukciji 
ceste. Problem v povezavi s to cesto je tudi 
prevoz šoloobveznih otrok. V spomladanskem in 
jesenskem času kombi pripelje na vrh, seveda če 
je cesta lepa, v zimskem času pa obrača na začet
ku vasi in otroci so prisiljeni do avtobusa peš, kar 
za nekatere pomeni tudi dobra dva kilometra." 
Problem je tudi vodovod?

Burgar: "Imamo vaški vodovod. Zgornji del 
ima sorazmerno novo vodovodno omrežje, 
samo zajetje pa je iz leta 1956. Zgornji rezer
voarje bil saniran okoli leta 1986. Prebivalci v 
tem delu vasi imajo števce za vodo in plačuje
jo sorazmerni delež za prečrpavanje vode iz 
zajetja do vhodnega rezervoarja. Spodnji del 
Studenčic ima star sistem iz leta 1960, prav 
tako je iz tega leta tudi sekundarni vod. Potreb
no bi bilo sanirati tako primarni kot sekundar

ni vod. Pri vodovodu je problem tudi z vidika 
požarne varnosti. Vas ima v zgornjem delu dva 
hidrantna priključka, ki sta ravno zaradi napa
janja pogojno uporabna, medtem ko vmesni in 
spodnji del hidranta sploh nimata.”
Kakšne so možnosti?

Burgar: "Ena možnost je, da se vodovod 
prenese na javno podjetje. Vprašanje pa seve
da je, kdo bo financiral primarni in kdo sekun
darni vod. Kakšne analize, koliko je dajanske 
porabe, koliko je izvira vode, ni. Stari podatki 
so, novih meritev pa ni.”
Je voda neoporečna?

Burgar: "Voda je oporečna in bi jo pravilo
ma morali vedno prekuhavati, čeprav teh 
opozoril v javnosti ni. V deževnih obdobjih 
iz pipe priteče rjava voda.”

Mrak: "Vzorec se jemlje dvakrat na leto, re
zultatov pa običajno ne dobimo. Voda je bila 
verjetno podobno oporečna kot danes že pred 
dvajsetimi leti, pa je bila takrat neoporečna, saj 
so merila precej zaostrili. Mislim, da je voda 
pri nas kar konstantno oporečna. Povedati pa je 
treba še nekaj. To zajetje je iz leta 1956 in je 
bilo narejeno za tri hiše v zgornjem delu vasi. 
Vodo so prečrpavali s sistemom hidravličnega 
ovna, ki se je poganjal na višek vode. Leta 
1986 se je ta zgornji vodovod razširil na celo
tno vas. Porabnikov je veliko, je pa pogoj, da 
se voda črpa in da se plačuje elektrika, kar pa 
ne pomeni, da je to zelo malo. Rešitve glede 
vodovodnega omrežja v kratkem času ne priča
kujemo, bi si jo pa želeli.” Maja Bertoncelj

SOTOČJE - 11



Gospodarstvo

Nova Colorjeva tovarna 
tudi uradno odprta

V torek so tudi uradno odprli nov Colorjev obrat za proizvodnjo praškastih premazov v Preski. 
Naj mlajši Colorjev program ima dobre perspektive.

Simbolični trak sta na odprtju prerezala minister za okolje in prostor Janez Podobnik 
in predsednik Heliosove uprave Uroš Slavinec.

Preska pri Medvodah - V torek 
opoldne je bilo v Preski slovesno 
uradno odprtje novega Colorjeve- 
ga proizvodnega objekta za pra
škaste premaze, ki so se je udele
žili vidni predstavniki države, lo
kalne skupnosti in poslovni part
nerji. Mogočen obrat s površino 
3.200 kvadratnih metrov je z vred
nostjo okoli 5 milijonov evrov ena 
največjih investicij v Colorjevi 
zgodovini in tudi ena večjih v 
Skupini Helios, kiji Color že tret
je leto pripada. Proizvodnjo pra
škastih premazov so v Colorju za
čeli v letu 1999 in so do izgradnje 
te tovarne predstavljali 12 odstot
kov celotne Colorjeve proizvod
nje, odvisno od uspešnosti proda
je pa bodo proizvodnjo v novih 
prostorih lahko hitro povečevali. 
Povpraševanje po praškastih pre
mazih namreč v Evropi, ki si je 
zastavila vedno bolj stroge okolje
varstvene predpise, hitro narašča,

saj tovrstni premazi ne potrebuje
jo nevarnih organskih topil, niti 
vode, ker je izkoristek pri nanosu 
skoraj popoln, pa tudi ne povzro
čajo nevarnih odpadkov. V nov 
objekt so preselili tri proizvodne 
linije in dodali eno novo, skupaj 
pa je v objektu prostora za sedem 
linij. Tako se bo proizvodnja pra
škastih premazov lahko povečala 
o sedanjih 2.000 ton na 4.500 ton, 
v prihodnosti, če bo trg to zahte
val, pa naj bi proizvodnjo z dodat
nimi linijami in izmenskim delom 
lahko povečali celo na 10.000 ton. 
Že sedaj je Color postal v evrop
skem merilu srednje veliki proiz
vajalec praškastih premazov.

Torkovo simbolično odprtje no
vega obrata (proizvodnja tam teče 
že od julija) pa pomeni še eno 
spremembo, zelo pomembno za 
Medvode. S to preselitvijo se je 
namreč Colorjeva proizvodnja do
končno umaknila iz Medvod, saj

tam ostajajo le upravne službe in 
razvoj. Tudi za te imajo, kot smo 
slišali ob tej priložnosti, načrte o 
gradnji in preselitvi: prihodnje

leto naj bi v Preski izgradili večje 
legalno skladišče in ob njem uprav
no poslopje ter objekt razvojnega 
centra. Štefan Žargi

Zdravo spanje in zanimivo branje
Darilo za naše nove naročnike - vzglavnik 
Dremavček latex!
Novi naročniki poleg darila ob naročilu časopisa za najmanj 1 leto le-tega prejemajo 
kar 3 mesece brezplačno, naročniki pa so vedno deležni tudi posebnih ugodnosti *.

Ne odlašajte, naročite se še danes!
Pokličite 04/201 42 41 vsak delovni dan od 8. do 19. 
nas obiščite na Bleivveisovi cesti 4 v Kranju, 
oddajte naročilo po e-pošti: narocnine@g-glas.si 
ali na www.gorenjskiglas.si.

* Prodajna cena vzglavnika Dremavček latex je 67 EUR, 
novi naročniki pa ga prejmejo brezplačno. Izbirate lahko 
tudi med drugimi praktičnimi darili. Naročniki imajo 
10 - 25% popust pri plačilu naročnine, brezplačno so nezgodno 
zavarovani, enkrat na mesec lahko brezplačno objavijo mali 
oglas, uveljavljajo popust pri nakupu knjig idr.

Gorenjski Glas
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Ljudje in dogodki

Na Zbiljskem jezeru vse več labodov
Zbilje - Število labodov na Zbiljskem jezeru 

se je letos še povečalo. ”Na jezeru je 120 
odraslih labodov, ki se jim je letos pridružilo 
še petnajst mladičev. Ti so sicer že od spo
mladi in so že zrasli do velikosti odraslih. 
Labodov je preveč za ta življenjski prostor. 
Za to površino bi jih bilo dovolj že osem
najst,” je povedal Uroš Košir, gospodar TD 
Zbilje.

Dejstvo pa je, da obiskovalce v Zbilje pri
vabljajo tudi labodi, saj se jim lahko še bolj 
približajo med veslanjem po jezeru, seveda če 
jih od tega ne odvrnejo alge, ki so tudi letos 
"krasile" Zbiljsko jezero.

"To leto je bilo alg še več kot lani. Poleti 
so na jezeru veslali predvsem tisti, ki veslajo 
redno, medtem ko je druge odvrnil že sam 
pogled na jezero ali pa si veslati niso upali,” 
pravi Košir, ter dodaja: ”V čolnarni je 24 
|čolnov in dva kanuja. Sezona je v letnem 
povprečju, zabeležil sem 1600 ur veslanja. 
Poleti je bilo ur manj kot ponavadi, nad
povprečna pa sta bila april in maj.”

Maja Bertoncelj, foto: Iztok Pipan

Dve ekipi iz Zbilj na državno tekmovanje
Zbilje - V Polju pri Vodicah je 29. septembra potekalo izbirno gasil

sko tekmovanje regije Ljubljana L, ki je bilo zelo uspešno tudi za eki
pe iz gasilskih društev medvoške občine. Pri pionirkah so bile prve tek
movalke ekipe PGD Zbilje, ter pete pionirke iz PGD Sora, pionirji 
PGD Zbilje so bili četrti, mladike PGD Zbilje druge, iz PGD Sp. Pir
niče - Vikrče - Zavrh pa dvanajste. Mladinci PGD Zgornje Pirniče so 
osvojili šestnajsto mesto. Na državno tekmovanje, ki bo spomladi pri
hodnje leto, so se uvrstile pionirke in mladinke iz PGD Zbilje. "Z uspe
hom sem izredno zadovoljen, saj se s temi rezultati odraža tudi delo na 
preventivni dejavnosti. Potrdili smo delo izpred štirih let, ko smo se 
ravno tako uvrstili na državno tekmovanje. To dokazuje, da rezultati

©

niso bili zgolj naključje, temveč plod dolgotrajnega dela z mladino. 
Pohvale gredo mentorjem in njihovim pomočnikom, saj je rezultat tudi 
"njihov”. V začetku naslednjega leta nas čakajo priprave na državno 
tekmovanje," je povedal Riko Bobnar, predsednik PGD Zbilje.

Prav tako v Polju pri Vodicah je 15. septembra potekalo tekmovanje 
članic in članov, ki so se ga udeležili gasilci iz medvoške 
in vodiške občine. Pri članicah A so bile najboljše gasilke iz Zbilj pred 
ekipama Sp. Pirniče - Vikrče - Zavrh 1 in 2. Pri članih A so zmagali 
gasilci iz PGD Sp. Pirniče - Vikrče - Zavrh 1 pred gasilci iz Zbilj, 
tretji pa so bili gasilci iz Sore, pri članih B pa so bili prvi gasilci iz PGD 
Zgornje Pirniče pred Zbiljami in Soro. Maja Bertoncelj

Osmošolci ustvarjali iz odpadne embalaže
Medvode - V knjižnici v Medvodah je bila od 5. do 14. septembra 

na ogled razstava izdelkov iz odpadne embalaže, delo učencev 
8. razreda OŠ Medvode. Učenci so izdelke na temo škatlica 
iz škatlice figura naredili pri likovni vzgoji pod vodstvom Mojce 
Pintar. Poleg izdelkov iz odpadne embalaže je bilo razstavljenih 
tudi nekaj slikovnih izdelkov, ki so prikazovali zračno perspektivo 
in tihožitja. M. B.

ai/to meduode
♦ prodaja in odkup 

rabljenih vozil
♦ vozila z garancijo
♦ prepisi vozil
♦ zavarovanje vozil

Gorenjska c. 12, 
Medvode
Tel./fax: 01/36-11-601 
GSM: 041/330 578 
www.avtomedvode.com

Podjetje za dimnikarske storitve

DIMKCfd.o.
Škofja Loka 
Fužinska 8 Tel. 515 30 08 

Fax: 515 30 09 
GSM: 051/366 242 
031/351 345
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I Ljudje in dogodki

Najbolj okusna je knežja mušnica
Ljubitelji gob iz Smlednika so na Starem gradu pripravili drugo gobarsko razstavo. Razstavljenih

je bilo okoli 150 vrst gob.

Smlednik - Gobarska razstava je potekala 
22. septembra in je bila organizirana drugo 
leto zapored. "Trudimo se, da bi razstava 
postala tradicionalna,” je povedala Darja 
Sinko, ena izmed organizatork razstave iz 
vrst ljubiteljev gob iz Smlednika, Tine Tiva
dar pa je dodal: "Razstavljene gobe so bile 
nabrane na Jelovici, Pokljuki, v Šentviškem 
in Smledniškem gozdu, v vodiškem okolišu, 
nekaj jih je tudi iz Žleb. Letos je razstavljenih 
več gob kot lani. Sam izredno rad nabiram 
gobe in od teh, ki so danes na razstavi, jih 
ne poznam okrog tretjino, zato vedno povabi

mo nekoga, ki je boljši poznavalec gob, ki 
ima državni izpit. To leto je izredna gobarska 
sezona, kakršne ni bilo že nekaj let. Smled- 
niški in vodiški okoliš je poznan po šampi
njonih, rastejo pa tudi plave in zelene golo
bice, beli jurček, črni jurček, kostanjevke, 
lisičke.”

Gobe je na razstavi predstavila gobarska 
strokovnjakinja, determinatorka Sedija Ha- 
sanagič, članica Gobarskega društva Ljublja
na: "Gob je na tej razstavi kar veliko. Glede 
na ugodne vremenske pogoje za rast gob bi 
jih lahko razstavili še več vrst. Danes si lahko

ogledate okrog 150 vrst gob, od teh jih po
znam večino, pri prepoznavanju drugih pa si 
pomagam z literaturo. Na razstavi je tudi ze
lena mušnica, ki se na tovrstnih prireditvah 
najpogosteje omenja, saj je smrtno strupena.” 
Poleg ogleda razstave gob so se lahko obisko
valci okrepčali tudi s pravo gobovo juho iz 
kotlička. Na vprašanje, katera goba je najbolj
ša, so si bili ljubitelji gob pravzaprav kar eno
tni. To naj bi bila knežja mušnica ali karželj, 
ki pa je zaščitena, zato je ne smemo nabirati. 
Knežja mušnica je bila sicer izredno cenjena 
že v rimskih časih. Maja Bertoncelj

SENČILA STARIČ
SNEBERSKA 20E, LJUBLJANA - POLJE 
tel., Iax: 01/5282-145, PE Zgornje Pirniče 44b 
tel., fax: 01/3621-700, GSM: 041/629-521 
internet: http:www.sencila-staric.si 
e-mail: inlo@sencila-staric.si

IZDELAVA, MONTAŽA, SERVIS ROLET, 
ŽALUZIJ, UMELNIH ZAVES, KOMARNIKOV, 

TEND, GARAŽNIH ROLO VRAT

Danes odprtje razstave Extempore Sora 2007
Sora - KUD Oton Župančič Sora je tudi letos organiziralo tradicionalno slikarsko prireditev 

Extempore, ki je potekala pod naslovom Moja dežela lepa in gostoljubna. Dokončana in za 
razstavo opremljena dela so udeleženci že oddali, odprtje razstave s podelitvijo nagrad pa bo 
danes, v petek, 12. oktobra, ob 20. uri v dvorani Kulturnega doma v Sori. "Oddanih je bilo več 
kot 60 del, kar je malo več kot lani in največ doslej,” je povedala Barbara Bališ Markovič, 
mentorica likovne sekcije v KUD Oton Župančič Sora, ter članica ocenjevalne komisije, v ka
teri sta bila še akademski slikar Franc Novinc z Godešiča in Franc Plešec, predsednik KUD 
Oton Župančič Sora. Razstava bo v Sori na ogled še v soboto, 13. oktobra, od 10. do 14. ure, 
v nedeljo, 14. oktobra, od 9. do 12. ure, ter na dan volitev, v nedeljo, 21. oktobra. Nato bodo 
razstavo preselili v avlo KUD Medvode, kjer bo od 22. oktobra na ogled od ponedeljka do 
četrtka od 8. do 16. ure, ob petkih pa od 9. do 13. ure. Poleg tega si boste razstavo v KUD 
Medvode lahko ogledali tudi pred gledališkimi predstavami, vse do 30. novembra. M. B.

Novost blagajna gledališča Medvode
Medvode - Z novo gledališko sezono je znova zaživelo gledališče Medvode, o njegovi 

abonmajski ponudbi smo več pisali že v prejšnji številki Sotočja. Morebiti dodamo le to, da 
je odrasli abonma razprodan. Če ste ostali brez vstopnic, lahko pred vsako predstavo pok
ličete v gledališče in se pozanimate za vstopnice, ki bodo na prodaj za izven. Pomembna 
novost, na katero vas želimo še posebej opozoriti, pa je nova blagajna gledališča Medvode, 
kjer lahko po novem kupite vstopnice vseh večjih slovenskih gledališč, ravno tako vam ni več 
potrebno razmišljati, kam po vstopnico za vaš najljubši koncert. Blagajna je odprta vsak 
delavnik od 9.00 do 16.00 in v petek od 9.00 do 13.00 ure. Boštjan Luštrik
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Ljudje in dogodki

Ponoči delala, podnevi spala
V parku Centra starejših Medvode je na površini 35 arov 307 listopadnih grmovnic, 295 lovorikovcev, 
bršljani, brinčki, panešpljice, trdoleske, cvetlični otoki, grede, drevesa. Za vse skrbita zakonca Knez.

Medvode - Za park Centra starejših zakonca 
Knez skrbita že šesto leto, vse od začetka biva
nja v Centru. V tem času sta park res lepo ure
dila, tudi z lastnim finančnim vložkom, za kar 
so jima v Centru zelo hvaležni. V zahvalo so 
jima ob odprtju parka posadili dve trdoživi 
drevesi: bor in koloradsko jelko. Za urejenost 
parka, naj lepšega v Medvodah, sta prejela tudi 
priznanja na lokalnem ocenjevanju Moja deže
la lepa in gostoljubna.

”Ko sva prišla, je bilo vse razkopano. Največ- 
.ji problem je bilo pomanjkanje rodovitne zem- 
Bje, ki je še danes ni dovolj. Problem so bila 
seveda tudi finančna sredstva, veliko sva jih 
prispevala kar sama. Vsi napori pa so sedaj, ko 
je park res lep in urejen, pozabljeni,” je pojasnila 
Veljka Knez. ki se je s hortikulturo ukvarjala 
že prej. Bila je predmetna učiteljica biologije in 
kemije, velik vrt je imel doma v Bitnjah tudi 
Vilko. V ureditev parka sta resnično vložila 
veliko truda: "Delala sva čisto samostojno. 
Sama sva naredila načrte, za strokovno oceno

pa zaprosila tudi krajinskega arhitekta Andreja 
Strgarja, ki je načrte ocenil kot dobre. Poleti sva 
za zalivanje vstajala ob dveh, treh ponoči, 
najkasneje ob štirih. V parku sva bila po 12 do 
14 ur dnevno. Bioritem se mi je čisto zmešal. 
Ponoči sva delala, podnevi pa spala.” Vincenc 
je ob tem dodal: "Prvotni plan je sedaj realizi
ran. Sedanja podoba parka pri Centru starejših

Medvode je nastajala od velikopotezne nasadit- 
ve leta 2001 do jeseni 2007 z najinim prosto
voljnim delom ob podpori ter finančni in fizični 
pomoči obeh uprav, tehničnega osebja, Občine 
Medvode, Turistične zveze Medvod, Loterije 
Slovenije in stanovalcev, ki so projekt ureditve 
parka podpirali s pomočjo pri delu, moralno in 
z raznimi prispevki.” Maja Bertoncelj

V ZD Medvode so dobili zobozdravnika
Medvode - V zadnjem obdobju se v ZD Medvode srečujejo s problematiko pomanjkanja 

otroškega zobozdravnika. "V ZD Medvode imamo dve ambulanti za otroke in mladino. Pro
blem je nastal v mesecu maju zaradi daljše odsotnosti ene zobozdravnice. Vse od takrat je bil 
objavljen razpis, novega zobozdravnika pa smo dobili šele sedaj. Predvidoma bo z delom na
stopil še ta mesec. V tem času je bilo v tej ambulanti organizirano nadomeščanje le za nujne 
primere, v zadnjem mesecu dva dni v tednu. Problem bo tudi pri drugi ambulanti, saj bo od 
novembra odsotna tudi druga zobozdravnica, zato je razpis še vedno odprt,” je povedala dr. 
Vida Šušteršič Bregar, v. d. direktorice ZD Medvode, ter dodala, da pa so k sreči dobili na
domeščanje v očesni ambulanti, kjer je odsotnost zdravnice predvidena od konca leta. M. B.

TRGOVINA ZA MALE ŽIVALI

«N» CIBAU

mm®Tacenska ul. 169 (pod Medo barom), Lj. Šmartno
DELOVNI ČAS: PON. - PET.: 09.00 DO 19.00, SOBOTA: 08.00 DO 17.00, NEDELJE IN PRAZNIKI ZAPRTO!!!

TEI—I O 1 / <5 1 "1 A3. S 1

Ob predložitvi kupona vam nudimo 5% popust do 8. novembra 2007 (ne velja za akcije)

!

BI RADI IZMERILI VAŠE IMETJE?
MERITVE OPRAVLJAMO Z GRS SPREJEMNIKOM

■ <r~ 040848498

Geodetski biro Ema Huth d.o.o. 
E HM e: geodetskibiro@siol.net

www.geodetskibiro-huth.si
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Večer poezije, pravljic in glasbe
Na prireditvi Pesem na vodi so se v Zbiljah tretjič srečali pesniki, pisatelji in pevci.

Ljudje in dogodki----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Zbilje - Turistično društvo Zbilje je 28. sep
tembra tretjič pripravilo srečanje pesnikov in 
pisateljev z naslovom Pesem na vodi. Tokrat 
srečanje zaradi slabega vremena ni potekalo 
na splavu na Zbiljskem jezeru, temveč v novih 
prostorih Bistroja Dotik. Iztok Pipan, pred
sednik TD Zbilje, je pojasnil: "Ambient je 
primeren za takšne prireditve, upam, da bodo 
tukaj literarni večeri odslej potekali večkrat, 
prireditev Pesem na vodi pa bo ostala tako, 
kot je bila, na splavu, na vodi, če bo le vreme 
dopuščalo.”

Slovensko besedo so na 3. srečanju tkali 
pisatelji, pesniki in pevci: člani KD Fran 
Govekar Ig (Alenka Jeraj, Irena Trček, Jurij 
Marussig), ženski pevski zbor sester Trobec 
Žagar, pesnica Antonija Baksa Srnel, ter kla- 
viaturist Tadej Sever. Program je povezoval 
Jurij Marussig, ki je tudi avtor prireditve. 
Povedal je nekaj več o izboru nastopajočih: 
”Vsi so moji prijatelji in pravzaprav se ta krog 
prijateljev širi. Spoznavamo se na literarnih

večerih. Imen nam ne bo zmanjkalo. Mila 
Kačičevaje vedno rekla, daje pesnikov toliko, 
da če potreseš grm, jih z vsakega pade dol 
vsaj sto.” Marussig se je predstavil s poezijo 
in pravljicami. Kot pravi, gre to dvoje zelo 
dobro skupaj. Doslej je izdal dve pravljici, 
leta 2002 Avtomobil v bolnišnici, lansko leto 
pa še pravljice Črkovnjak, trenutno pa priprav
lja novo, samostojno zbirko pesmi: ”To bo že 
moja peta zbirka, izšla pa naj bi spomladi. 
Priložen ji bo tudi DVD, na katerem bo moj 
portrtet. Pripravljajo pa se tudi že nove prav
ljice. Vse so preizkušene na otrokih, saj učim 
v osnovni šoli. Pravljice Črkovnjak so izšle 
pod okriljem Občine Kranj in so bile 
lani razdeljene vsem prvošolčkom v kranjski 
občini kot pripomoček pri učenju črk.”

Med tistimi, ki so se predstvili v prijetnem 
petkovem večeru, je bila tudi Alenka Jeraj iz

KD Fran Govekar Ig, bolj znana kot poslanka 
SDS v Državnem zboru: ”Pri meni je bila 
seveda prej poezija kot politika. Malo sem 
pisala že v osnovni šoli, objavljala sem tudi v 
občinskem in šolskem glasilu. Med politiko 
pa težko nastane kakšna poezija. Politika je 
drug svet.” Jerajevo je tokrat prišel poslušat 
tudi njen poslanski kolega Mitja Ljubeljšek, 
tudi medvoški svetnik.

Poslušalce so navdušile članice ženskega 
pevskega zbora Sestre Trobec Žagar, ki so 
pred kratkim praznovale šesto obletnico^ 
Tamara Avsenik, žena Slavka Avsenika ml.? 
ki stanuje v Zbiljah, Petra Prašnički, Sonja 
Črnko, Andreja Trobec in Petra Trobec 
(ime zbora je po njihovih dekliških priimkih) 
se poznajo že od otroštva, saj so prijateljevali 
že njihovi starši.

Maja Bertoncelj

KOZJEK & KOZJEK d.n.o.

ZAVAROVALNO FINANČNE STORITVE
Zg. Pirniče 11 h, 1215 Medvode 
Telefon: 01 36 21 431,040 218 823

ekskluzivno zastopamo
GENERALI ZAVAROVALNICO d.d.

• zavarovanja nepremičnin
• avtomobilska zavarovanja
• življenjska in nezgodna zavarovanja
• zavarovanja za podjetnike in obrtnike

Brezskrbni pod 
okriljem leva

medvode

Novice med vodami
IM FORMATIVNI PROGRAM 
Z DIGITALNO TEHNOLOGIJO

Vse o tv medvode ter 
oddaje naše produkcije

www.tv-m.si
promocijske cene Izdelave 
reklamnih spotov, vldeopredstavltev ter 
multlmedljsklh predstavitev
Zaupajo nam tudi najboljša slovenska 
podjetja. Pridružite se jim In nas pokličite!

■
Kabelska televizija Medvode 
Cesta komandanta Staneta 12 
1215 Medvode 
http://www.tv-m.si/ 
e-mail: lnfo@tv-m.sl 
telefon: 36 19 580 
trženje: 041 630 303

NAJUGODNEJŠI 
KABELSKI INTERNET 
TER IR TELEFONIJA 
PO CELOTNI 
OBČINI MEDVODE
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Nagradna križanka
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Za reševalce smo pripravili šest lepih nagrad:
1-3 nagrada: dve pici po izbiri; 4-6 nagrada: podarja Gorenjski glas

PICERIJA IN ŠPAGETERIJA

HARLEKIN
(PR'KRAL) NA VERJU

Nudi vsak dan v tednu 
odlične pice, testenine 
in druge jedi po naročilu. 
Strežemo tudi malice 
in kosila.

•E 01/362 12 20
Rešitve križanke (nagradno geslo, sestavljeno iz črk z oštevilčenih polj in vpisano v kupon iz križanke pošljite
na dopisnicah do srede, 31. oktobra 2007, na Gorenjski glas, Bleivveisova cesta 4, 4001 Kranj, p.p. 124. ] -] /\ ]y ] ,] -’ |\ ] ]\J ] -j /\ ]^] \ ] ]\1
Dopisnice lahko oddate tudi v nabiralnik Gorenjskega glasa pred poslovno stavbo na Bleivveisovi cesti 4.
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Udeleženci pohoda po Poti suhih hrušk in kraških pojavov

Z zbranim denarjem na izlet
Na zadnjo septembrsko nedeljo je bila na Katarini tradicionalna jesenska tržnica, na kateri so šolarji zbrali 

čez tisoč evrov za končni izlet. Veliko zanimanje za pohod po Poti suhih hrušk in kraških pojavov.

Topol - Na zadnjo septembrsko nedeljo je bilo pred podružnično šolo 
na Katarini izjemno pestro. S soncem obsijan dan je v vasico nad Med
vodami, kjer je potekala tradicionalna jesenska tržnica, drugič pa so se 
podali tudi po Poti suhih hrušk in kraških pojavov, privabil mnoge 
obiskovalce. Tržnico so pripravili šesto leto zapored, stojnice pa so bile 
tokrat še bolj bogato obložene kot v preteklih letih. Obiskovalci so lahko 
izbirali med sladkimi domačimi dobrotami, domačimi sokovi, sadjem, 
zelenjavo, kostanjem, medom, ozimnico, predstavili sta se kmetiji 
Malenšek iz Žlebov in Lenart iz Belega ... Veliko zaslug za to, da so se 
stojnice tako bohotile pa imajo učenci, ki so pridelke oziroma izdelke 
prinesli od doma, poleg tega pa so se podali do sokrajanov, ki so jim pri
jazno odstopili odvečne stvari, dobitke za srečelov ... Učenci so na 
tržnici obiskovalcem prijazno svetovali in prodajali izdelke. "Tudi na ta 
način otroke učimo turizma. Takšno znanje jim bo gotovo prišlo prav, 
saj je Katarina ob koncih tedna priljubljena izletniška točka za Med- 
voščane in Ljubljančane," je dejala vodja šole Darja Šinko.

Izkupiček od jesenske tržnice bodo tako kot lani namenili za končni 
izlet. "Zbrali smo čez tisoč evrov, s čimer smo zelo zadovoljni. Znesek 
je večji kot v preteklih letih, verjetno tudi zato, ker je bil lep dan in je 
na tržnico prišlo veliko obiskovalcev," pravi Sinkova. So pa letos 
pokazali tudi solidarnost, saj so zbirali prostovoljne prispevke za os
novno šolo dr. Janeza Mencingerja v Bohinjski Bistrici, ki jo je močno 
poškodovalo nedavno neurje.

V sklopu jesenske tržnice so se drugič podali na pohod po Poti suhih 
hrušk in kraških pojavov. "Udeležencev je bilo precej več kot lani, bilo 
nas je okoli 30. Očitno sc bo pot prijela med pohodniki. Tudi tokrat so 
bili zadovoljni in upam, da bodo dober glas nesli naprej,” je dejala 
Polona Kožlakar, ki je pohodnike vodila po štiriurni krožni poti z vmes-

Za jesensko tržnico je bilo letos veliko zanimanja.

nimi postajami in ogledi naravnih in zgodovinskih znamenitosti. "Na trj 
govskem centru sredi Medvod sem videla plakat o pohodu. Gre za nekaj1 
novega, drugačnega in zato sem se odločila, da pridem. Jesensko razpo
loženje je super. Veliko planinarim po Selških in Poljanskih hribih, vmes 
se ustavljam na kmečkih turizmih,” je pripovedovala Mihaela Kuzele iz 
Spodnjih Pirnič. Dida Bukovec iz Vaš pri Medvodah je bila na pohodu že 
drugič: "Upam, da si bom toliko zapomnila, da bom naslednjič po tej poti 
lahko šla že sama. Super se mi zdi, da spoznavamo Polhograjsko hribovje. 
Škodu je, da ga Medvoščani ne poznajo preveč dobro.” Ana Hartman

Evakuacija pirniške šole
Pirniče - Minuli petek so na OŠ Pirniče izpeljali evakuacijo za vse 

učence in zaposlene. Akcija je potekala po načrtu, ki ga je sprejela 
ekipa za civilno zaščito in prvo pomoč. Predpostavili so, da so garde
robo ob telovadnici zajeli ognjeni zublji. "Preizkusiti smo želeli orga
nizacijsko in tehnično pripravljenost ob morebitnih izrednih razmerah. 
Akcija je potekala z namenom, da jih poučimo, kako in kje je treba za
pustiti šolsko zgradbo. Namen analize pa je ugotoviti, kaj lahko še 
izboljšamo, da bo morebitna ‘prava* evakuacija šole čim bolj varna in 
učinkovita,” je strnila ravnateljica Martina Kutnar. Verjeli ali ne - vsi 
so šolsko stavbo zapustili v dobri minuti in sc zbrali na spodnjem 
igrišču. "Verjamem, da bodo učenci in delavci šole enako resno, odgo
vorno in brez panike ravnali tudi v primeru prave nesreče,” je dodala.

A. H. Učenci in zaposleni so šolo zapustili v dobri minuti.
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-----------Ljudje in dogodki
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Posneli film o Knjižnici Šiška
Film Knjižnica Šiška, dober dan je bil posnet v Knjižnici Medvode, v glavnih vlogah pa Julija Šuštar 

s svojim psom Maxijem in Tim Treven. Predstavitev filma bo 20. novembra.

Medvode - Knjižnica Šiška se je na otroškem bazarju v Ljubljani 
predstavila tudi s kratkim igranim filmom z naslovom Knjižnica Šiška, 
dober dan. ki gaje v Knjižnici Medvode posnela TV Medvode. V med- 
voški knjižnici bo 20. novembra ob 19.30, torej na dan splošnih izobra
ževalnih knjižnic, tudi predstavljen. "Za film smo se odločali že nekaj 
časa. Sprva smo imeli sicer v mislih kratki predstavitveni spot, ki pa je 
potem prerasel v filmček, ki bo lahko služil tudi pri naših bibliopedago- 
ških dejavnostih, pri obiskih šol, vrtcev, saj je predvajanje filma dobra 
in primerna iztočnica za pogovor o knjižnici, kako se v njej obnaša, išče 
knjige ...,” je povedala Marjeta Kamenšek, direktorica Knjižnice Ši
ška, na vprašanje, zakaj je bil film posnet ravno v medvoški enoti, pa 
odgovorila: "Knjižnica Medvode je naša naj večja, najlepše urejena eno
ta, poleg tega smo dobro sodelovali s TV Medvode in z režiserjem Pet
rom Militarevom, medtem ko je scenarij skupno delo Militareva in bib
liotekarke Mojce Poberaj, ki se ukvarja predvsem z mladimi bralci. Za 
mekatere knjižnice vem, da že imajo predstavitvene spote, igranega fil- 
fna zabavne narave pa še nisem zasledila. Mislim, da smo pri tem prvi.”

Film je režiral Peter Militarev: "Že na bazarju se je izkazalo, da je 
film pritegnil pozornost mladih. Na prikupen način najmlajšim približa 
knjižnico z vsemi dobrimi in slabimi lastnostmi, kaj smejo v knjižnici 
in kaj ne. Nastopajoči v filmu so bili izbrani čisto naključno, brez avdi
cije. So tisti, ki hodijo v knjižnico.” Film je dolg skoraj 18 minut, glav
ne vloge pa imajo deklica Julija Šuštar s svojim psom Maxijem in fant 
Tim Treven.

S predstavitvijo filma bodo odprli tudi razstavo fotografij Iztoka Pipa
na, ki so bile posnete med nastajanjem filma. To bo hkrati druga razsta
va novega foto video kluba Jakoba Aljaža, ki so ga v Medvodah ustano
vili prav v teh dneh. Prva razstava bo 18. oktobra v Lovskem domu 
Medvode, kjer bo ob odprtju novih prostorov svoje fotografije razstavil 
Jure Galičič. Maja Bertoncelj, foto: Iztok Pipan

Utrip plesne dobrodelnosti
Minuli petek je bil v športni dvorani Medvode premierno Beat za Železnike, dogodek, 

ki gaje zaznamovala kakovostna plesna glasba, nasmejani Barovci in zavidljiva organizacija.

Medvode - Še vsi pomnimo moč narave, ki je pred slabim mesecem 
povsem spremenila podobo Železnikov in okoliških krajev. Prav zato 
je bila pobuda za žur plesne in dobrodelne narave sprejeta z navduše
njem. Treba je poudariti, da so se vsi sodelujoči odrekli honorarju. 
Vstopnina je bila sicer simboličnih pel evrov, z zbranim denarjem pa bo 
zagotovo vsaj delno možno pomagati prebivalcem prizadetih območij.

Mladina, večinoma iz okoliških krajev, je lahko pričakovala profesio
nalno organizacijo BPM Group. Rahla razočaranost organizatorjev seje 
čutila le v povsem povprečni udeležbi. Statistika seje ustavila pri šest
sto obiskovalcih. Za gramofoni je potek dogodka zaznamovala paleta iz
vrstnih glasbenikov in dj-jev z vrha slovenske glasbene scene. Prisotne 
so v delirij elekronike popeljali Angel Anx, Jaka, Robert G Roy, 
Shark, Sylvain, Pette Vaydex in Legis. Med dj-ji lahko po prikazanem 
izpostavimo predvsem dj Sylvaina. Njegova značilnost je širjenje meja 
hišnih zvokov v območje ekperimentalne elektronike, odlikuje pa ga 
predvsem neponovljiv občutek za dvigovanje in spuščanje energije na 
plesišču.

Zbrane je za šankom nasmejano pričakala tudi ekipa junakov resnič
nostnega šova Bar 2: Bojana, Petra, Tina, Ines, Maja in Gašper. Ide
ja prireditve je tako lahko spodbuda za organizatorje širom Slovenije, 
saj je še veliko regij, katere bi potrebovale vsakršno denarno pomoč. 
Potrebna je samo združitev prijetnega s koristnim in lahko se nam obe
ta nov utrip, utrip plesne dobrodelnosti.

Matjaž Tavčar, foto: Peter Košenina
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Ljudje in dogodki
Na Mišovi kmetiji ali po domače pr’ Matjaževih v Zavrhu

Kmetija, ki podira stereotipe
Redijo 140 glav govedi, od tega 80 krav molznic črno-bele pasme. Obdelujejo 60 hektarjev zemlje in vendar

si štiričlanska družina zna privoščiti tudi dopust.

Mama Milena in ata Martin sta položila trde temelje kmetije. Cirila in Tomaž ter njuna gimnazijca Tomaž ml. in Anamarija

Zavrh - Priznanje kmetijskega ministrstva za 
zgledno rejo goveda črno-bele pasme in vrhun
ske dosežke pri prireji mleka, ki gaje kmetija 
Mišovih - ali po domače Matjaževih - prejela 
na minulem kmetijskem sejmu v Gornji Rad
goni, je le pika na i sicer uspešni sezoni, saj se 
lahko pohvalijo tudi z novimi sedmimi zvonci, 
ki sojih dodali številnim prejšnjim - to so po
sebna priznanja na državni razstavi plemen
skih govedi črno-bele pasme, ki je bila letos 
kar na gospodarskem razstavišču sredi Ljublja
ne. Tri zvonce so prejeli za razstavljene živali, 
kjer so ocenjevali predvsem njihov okvir, vi
dez in vime, štiri zvonce pa so prejeli za krave, 
ki so za časa svojega življenja presegle proiz
vodnjo 100 tisoč litrov mleka.

Matjaževa kmetija sodi med najbolj uspešne 
slovenske kmetije, saj se z letno pridelavo 11 
tisoč litrov mleka na kravo uvršča krepko nad

evropsko povprečje. In za boljšo predstavo - 
vsaka izmed osemdesetih krav molznic, koli
kor jih je trenutno v njihovem hlevu v prosti 
reji ali na paši, "pridela" v idealnih pogojih 
celo 33 litrov mleka na dan. Mleko potuje v 
Italijo in veliko se ga v obliki mlečnih izdelkov 
vrne nazaj v Slovenijo.

Kmetija, na kateri živijo bogato 
družinsko življenje

"Vsaka nagrada je za rejca spodbuda za na
prej in seveda veselje, da so tudi drugi opazili 
dosežene rezultate. Ti pa seveda ne pridejo kar 
čez noč in so delo več generacij. V našem pri
meru se je intenziven razvoj goveda črno-bele 
pasme začel pred dobrimi šestimi desetletji, 
sama kmetija pa je na tem mestu že najmanj 
tristo let. Legenda namreč pravi, daje v gradu

nad domačijo, kjer je še dandanes gradišče, ži
vel hudoben graščak. Za svojo hudobo je bil 
kaznovan s silno grdim sinom, ki ga nobena ni 
hotela za moža, zato je ostal brez potomcev. 
Svojo zemljo je razdelil med dva hlapca, med 
Matjaža in Bačnika. Daljni potomec slednjega 
je tako tudi Jakob Aljaž, na katerega smo so
sedje zelo ponosni in vsem, ki obiskujejo nje
govo rojstno hišo v neposredni bližini, radi po
vemo o njegovem življenju in delu. Predvsem 
mi je blizu njegovo slovenstvo,” pripoveduje 
Tomaž Mis, ki sedaj gospodari na "Matjaževi- 
ni", skupaj z ženo Cirilo in gimnazijcema, 
šestnajstletno Anamarijo in leto dni starejšiivfl 
Tomažem. Oba sta bila ta dan še posebej de™ 
lavno razpoložena; sin seje lotil tehničnih po
pravil v molzišču, hči pa je pomagala gostin
cem na Šmarni gori, tako kot to občasno počne 
že zadnjih deset let. Prav tam je njun oče spo-

Tomaž ml. z eno od nagrajenih krav Cirila in Tomaž Mis
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Tomaž st., ko še ni slutil, da bo gospodar Matjaževine.

Ljudje in dogodki

Mišovi v popolni opremi v slovenskih gorah Bodoča gospodarja že od malih nog vajena dela

knal mamo, Ropretovo Cirilo iz Zapog. ”Ja, ja.
dandanes rad obujam tisti dan in se vračam 

gor. Tam okrog 250-krat na leto,” pravi gospo
dar hudomušno in omaja tisto mnenje, da za 
kmete ni dopusta. ”Z dobro voljo in pravo 
organizacijo dela si tudi mi lahko privoščimo 
dopust na morju in smučarijo pozimi. Včasih 
sva si z ženo dopust privoščila izmenično, od
kar pa nam na kmetiji pomaga Robi, vajen dela 
na veliki farmi, se odpravimo na pot kar sku
paj. Smo tudi prva in doslej še edina družina, 
ki je v enem letu prehodila "Aljaževo pot od 
doma do doma”, ki se začne prav tu v Zavrhu, 
se nadaljuje po gorskih vrhovih, planinskih po
stojankah, cerkvah in župniščih in se zaključi v 
Aljaževem domu v Vratih.”

O bogatem družinskem življenju priča več al
bumov s fotografijami, ki jih Cirila med našim 
pogovorom pokomentira in s sliko argumenti
ra moževe besede: "Tole smo mi na morju, na 
Pagu ... To so naši otroci v bazenu, zadaj pa 
naše krave ... Otroci iz vrtca na ogledu naših 

^.rav ... Tole je pa smučarija na Kronplatzu ... 
Ta strokovni izlet na Nizozemsko. Ja, tam pa 
se da kaj novega izvedeti... Pa Tomaž skupaj s 
člani Goriškega kluba Jakoba Aljaža, že kot 
njegov predsednik ... Naši plezajo v steni. Sina 
smo peljali na Triglav pri dobrih petih, hči pa 
pri sedmih ...Torta, taka, kot jo spečem za vsak 
rojstni dan ... Pa naše krave na eni izmed raz
stav. To so prava lepotna tekmovanja. Krave 
namreč očistimo in ostrižemo po celem telesu, 
jim uredimo parklje in na koncu premažemo z 
jedilnim oljem, da sc bolj svetijo ... Tukaj je pa 
sin Tomaž. Je najmlajši doslej, kije opravil iz
pit za osemenjevalca. Doslej je vedno govoril, 
da bo veterinar. Anamarija še nič ne ve, je pa 
bolj zgovorna in igralka v pirniškem Otehaj- 
čku ... Zgodaj smo ju navadili na delo.”

Kmetija, ki gradi na izkušnjah 
in načrtuje z znanjem

Medtem pa je gospodar Tomaž na trhla tla 
postavil še nekaj stereotipov iz preteklosti: "Če 
so nekdaj dejali, da naj na kmetiji ostane tisti, 
ki ni za v šole, sedaj temu ni tako, kajti uspeš
nega kmetovanja brez znanja danes ni. Še for
malna izobrazba s področja agronomije, če si

jo pridobil že pred leti, ti ne pomaga veliko 
brez dodatnega izobraževanja in spremljanja 
novosti. In če je nekdaj veljalo, da je cel rod 
lahko počasi "zapil” ali "zakartal” cel grunt, so 
danes takšni časi, da lahko kmetijo zapraviš 
dejansko čez noč, če le ne spremljaš hitrih in ne
nadnih sprememb na tržišču.”

Sedanji rod Matjaževih sega v začetek 20. sto
letja, ko se je na kmetijo priženila Petrovčeva 
Mici iz Hrastja, njene trdne temelje pa sta posta
vila že Tomaževa starša, oče Martin in mama 
Milena, ki sta dokaj odločno in smelo gospoda
rila na kmetiji še do pred kratkim. Tik preden bi 
bilo morda prepozno, sta starša vendarle spozna
la, da nekdanji rek, ki je veljal na kmetih, češ 
”jaz tebi ključ, ti meni luč”, ne sme veljati več. 
Kmetijo sta prepustila najmlajšemu izmed treh 
sinov, saj je ta, kot pravi oče Martin, pokazal naj
več volje do dela in napredka kmetije. Tudi pre
ostala dva, veterinar Matjaž in podjetnik Bošt
jan, se kmetovanju nista povsem odpovedala, saj 
redita čredo ovac v neposredni bližini.

Mama Milena, ki je še vedno na tekočem z 
vsem dogajanjem doma in po svetu, se dandanes 
bolj drži doma, saj ji tudi noge ne služijo najbo
lje, oče Martin pa si je poleg planinarjenja, 
smučanja, urejanja rož in domačega vrta v 
zadnjem času omislil še kolesarjenje. Ko ga 
pobaramo, če je res pred tednom dni v enem 
dnevu prekolesaril 60 kilometrov, me hudo
mušno popravi, češ da jih je bilo 62 in to v pol 
dneva. Sicer pa je še vedno "zadolžen” za tra
dicionalno košnjo s koso v zgodnjih jutranjih 
urah povsod tam, kjer drugače ne gre.

Kmetija, ki gre v korak s tržnimi 
zakonitostmi sodobne družbe

"Najhitrejši razvoj je naša kmetija doživljala 
tam v osemdesetih letih, ko smo zgradili nov 
hlev in še povečali število živali. Takrat smo 
mleko tudi predelovali. Ja, po Ljubljani se je 
popilo mnogo kavic z našo sladko smetano in 
pojedlo veliko burekov z našo skuto. Potem pa 
so prišli veliki trgovci in mi z našo kakovostjo 
cenovno nismo bili več konkurenčni. Tudi tre
nutno početje trgovcev ni v prid niti naroda niti 
države. Rešitev? Jaz jo vidim v tem, da bi tako 
kmetovalci kot predelovalci in trgovci stopili

skupaj in se dogovorili, kolikšen del pogače 
komu pripada,” pravi Tomaž Mis, ki je član 
upravnega odbora Govedorejsko poslovnega 
združenja, prek katerega vse njihovo mleko 
potuje v Italijo. Kot eden največjih prideloval
cev mleka v Sloveniji namreč ni več uspel 
uresničevati svojih interesov znotraj povojnega 
zadružniškega sistema, kajti ta po njegovem 
mnenju ne gre v korak s tržnimi zakonitostmi 
sedanje družbe.

"Trenutno je v hlevu 140 glav govedi, od 
tega 80 krav molznic s povprečno mlečnostjo 
11 tisoč litrov na leto v standardni laktaciji. 32 
centov dobimo za liter mleka z vsebnostjo 4 
odstotke maščobe in 3,3 odstotka beljakovin. 
Naše slovensko mleko je zaradi strukture 
osnovne krme in načina prehranjevanja "belo”, 
kar je predvsem v Italiji nadvse cenjeno, zara
di izdelave mocarele in belega sira. Do tovrst
nih rezultatov pripelje pravilen pristop pri se
lekciji in nakup najboljšega semena plemen
skih bikov. Smo zagovorniki proste reje in 
paše. Od nekdaj namreč poudarjamo, kako je 
za visoko prirejo mleka pomembno počutje 
krav. Poskrbimo za maksimalno ugodje, poleti 
celo za prho, s katero preprečimo vročinski 
stres,” nizata dejstva Tomaž in Cirila, potem 
ko se prestavimo pred hlev in z veseljem poka
žeta na polno vime krav tik pred molžo.

Mišova širitve v tem okolju ne načrtujeta, saj 
sta prepričana, da bo večino zemljišč okrog 
njih v bližnji prihodnosti pozidano: "Bližina 
glavnega mesta je bila nekdaj prednost, sedaj 
pa je zaradi naselitvenih teženj zgolj ovira. 
Trenutno obdelujemo 60 hektarjev zemlje. 
Večino jo imamo v najemu, zato je naša naj
večja želja, da bi jo lahko vsaj nekaj tudi odku
pili in si zagotovili prihodnost. Žal pa se boji
mo, da bo tudi 27 hektarjev, ki jih imamo že 
petnajst let v najemu od sklada kmetijskih 
zemljišč, zavoljo nepravilnega odnosa do kme
tijske zemlje nasploh, lahko kupil kdo drug. 
Nekaj možnosti vidimo tudi v kmečkem turiz
mu, saj se že sicer veliko pohodnikov in turi
stov ustavi pri nas in če bi jim ponudili še kak
šen mlečni izdelek, pa klobaso in domač kruh, 
jim predstavili legende in življenje pod Šmar
no goro ... Pa ta razgled na Triglav ..."

Silvana Knok
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Oglasi

VAR
Matjaž Hartman s.p., 

Hafnerjevo nas. 91,4220 Škofja Loka
tel.: 04 513 88 30 ali 031 775 401

PROD/UA, MONTAŽA 
IN VZDRŽEVALE: 

GARAŽNIH
- vhodnih pooblaščeni
- stranskih prodajalec

KVAim H
- protipožarnih ug
- kletnih vrat

LCP IZCltO

AKCIJA
GARAŽNA VRATA
na daljinsko upravljanje 
z montažo in DDV
že od 838 EUR dalje

(SlfMESA
PAPIRNICA IN KNJIGARNA, FOTOKOPIRANJE 
Medvoška cesta 3, BC MEDVODE 
tel.: 01/361-72-80, fax: 01/361-72-85 
www.citanka.com info@citanka.com

KOLEDARJI, ROKOVNIKI IN PLANERJI 
ZA LETO 2008

PISARNIŠKI MATERIAL, DARILA, 
FOTOKOPIRANJE, VSE ZA ŠOLO |

Delovni čas: od 8. do 19. ure, 
sobota: od 8. do 13. ure

POOBLAŠČENI PRODAJALEC IN SERVISER 

www.avto-luslna.sl

IUŠINAI
Tel.: 04/50 22 000 
e-mall: prodaja.luslna@slol.net

AVTOMEHANIKA LUŠINA Franc S.p., 
Gosteče 8. 4220 Škofja Loka

f
Ob predložitvi kupona vam priznamo

-10% popust na storitev

pri servisiranju vozil, ki so izven garancije.
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Ljudje in dogodki

Varčevati v Londonu
Leta 2005 je bil London za Tokiom in Osako tretje najdražje mesto 

na svetu, a se z nekaj iznajdljivosti v njem da preživeti tudi 
z manjšim proračunom.

London - Nizkocenovni letalski prevozniki tu
ristom s plitvejšimi žepi omogočajo poceni po
tovanja. Slovencem je najpriročnejši London, saj 
dva poceni prevoznika z Brnika oz. iz Maribora 
letita prav v britansko prestolnico. Prve prihran
ke lahko zabeležite že pri rezervaciji letalske vo
zovnice, ki bo cenejša, če jo boste rezervirali 
prej. Ryanair iz Maribora leti trikrat na teden, 
EasyJct pa z Brnika vsak dan. Najcenejše vozov
nice lahko dobite že za dobrih 30 evrov, a bodi
te previdni in dobro preberite ves tekst na splet
nih straneh za rezervacijo, saj cena zagotovo na
raste zaradi prtljage, katere prevoz morate dodat
no plačati, pa čeprav gre le za osebno prtljago, ki 
jo vzamete s seboj na letalo.

Oba prevoznika pristaneta na letališču Stan- 
sted, ki je bliže Cambridgeu kot Londonu, do 
glavnega mesta pa vas nato loči še 45 minut vož
nje z vlakom ali 90 minut z avtobusom. Za pov
ratno železniško vozovnico boste odšteli dobrih 
^2 funtov oz. 32 evrov, za avtobus pa petindvaj
set. Mladina do 35. leta starosti si prenočišče 
lahko uredi v mladinskih hotelih, kjer posteljo z 
zajtrkom dobite že za 18 evrov na noč, v povpre

čju pa stanejo okrog 30 evrov. Za potovanje po 
mestu priporočajo nakup večdnevne kombinira
ne vozovnice za avtobuse in podzemno železni
co. Tridnevna stane dvajset evrov.

Če vas zanimajo zgodovina, umetnost ali teh
nika, boste v Londonu prišli na svoj račun, saj je 
vstop v vse državne muzeje in galerije brezpla
čen. Prepričajte se le, da imate na voljo dovolj 
časa, ker so ogromni in zato precej utrujajoči. 
Večina turistov si v Londonu želi ogledati muzej 
voščenih lutk Madame Tussaud’s, se peljati v 
kapsulah razglednega kolesa London Eye in si v 
London Dungeon ogledati, kakšno je bilo mesto 
v mračnem srednjem veku ali času Jacka Razpa- 
rača. Vstopnine za ogled teh treh atrakcij so pre
cej drage, a s kombinirano vstopnico za vse tri, 
ki stane 58 evrov, privarčujete kar 25 evrov. Ku
pite jo lahko le prek interneta, z njo pa vam ni 
treba čakati v precej dolgih vrstah za vstop.

Hrana in pijača sta v Londonu zelo dragi. S 
sendviči iz supermarketov in hrano v McDo- 
nakTsu v nekaj dneh morda shujšate vi, vaša de
narnica pa podobne usode vendarle ni deležna.

Peter Košenina

London ponuja veliko - tudi vpogled v imperialno vojaško tradicijo. Na fotografiji menjava konjeniške straže pred 
eno od palač.

Slikovna uganka

Kako dobro poznamo 
našo deželo?

Jesen čarobno obarva deželo. Ko iščemo 
kostanj, se nam razkrivajo tudi takšni pogle
di. Kaj je na zgornji sliki? Odgovore nam 
pošljite do konca septembra na naš novi 
naslov: Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4, 
4000 Kranj, s pripisom "za Sotočje”. En prav
ilen odgovor bomo izžrebali in ga nagradili.

V prejšnji številki smo vas spraševali, kje 
je nastal spodnji posnetek. Levo je Tošč, 
desno skalovje Grmade, pod katerim vodi 
komaj vidna stezica nad Mačkovim grab
nom v smeri Gont. Vprašanje je bilo očitno 
pretežko, saj nismo dobili nobenega pravil
nega odgovora.

Avtor slikovne uganke je Jože Praprotnik

TURISTIČNA AGENCIJA
Zbiljska c. 8 (PRI OKREPČEVALNICI STAN)

tel.: 01/361 75 16 
www.trlton-turlzem.sl 
e-pošta: triton.turlzem@slol.net

UREDIMO REZERVACIJE 
NIZKOCENOVNIH 

LETALSKIH PREVOZNIKOV!
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Železniki 18. septembra popoldne, ko je voda že precej upadla. Na hiši se vidi, 
do kod je segla voda.

Poplave najbolj prizadele Železnike
Medvode, Železniki - V torek, 18. septembra, 

je Slovenijo zajelo močno deževje. Najhuje je 
bilo v Železnikih, kjer je Selška Sora že 
dopoldne prestopila bregove. Skupna škoda po 
ocenah znaša skoraj sto milijonov evrov, poplave 
pa so v Železnikih terjale tudi tri smrtne žrtve.

"Zagotovo je naj večja škoda nastala na ces
tah - za okoli 25 milijonov evrov. Na objektih 
je za skoraj deset milijonov evrov škode, škoda 
na vodovodu znaša od dva do tri milijone 
evrov, 43 milijonov evrov je škode na vodoto
kih. Ujma, ki je z vso silo prihrumela v naj
starejši del mesta, je najbolj prizadela naselja

Racovnik, Na plavžu in Trnje. Neposredno je 
bilo ogroženih tri tisoč prebivalcev. Dvesto ob
jektov je povečini ali delno uničenih. Dvajset 
gospodinjstev je ostalo brez vsega. Največji 
problem je pri tistih, ki so imeli stanovanja 
urejena v pritličjih, sicer pa je voda poplavljala 
predvsem kletne prostore," je v intervjuju za 
Gorenjski glas povedal Mihael Prevc, župan 
občine Železniki. Vsi, ki želite pomagati, 
lahko denar nakažete na račun občine Železni
ki - TRR: 01346-0100007492, sklic 00 714- 
2007, namen: humanitarna pomoč. Prizadetim 
v poplavah pa lahko pomagate tudi tako, da

svoj prispevek nakažete na račun Karitas na 
številko 02140-0015556761, pri čemer morald^ 
navesti sklicno številko 00 6106 in namen 
Poplave.

Tudi v Medvodah je voda precej narasla, a 
večje škode ni povzročila. Naj višja je bila Sora 
okrog pete popoldne, 3,8 metra (pretok 450 
m3 na sekundo), medtem ko je bil pretekli 
teden vodostaj nekaj pod 100 centimetri. Za 
primerjavo, ob poplavah leta 1990 je bil vo
dostaj kar 5,20 metra (podatki pridobljeni na 
podlagi meritev, ki se izvajajo malce višje od 
nogometnega igrišča). Maja Bertoncelj

potiš se lahko na zdrav naoin
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Sestri Kozjek uživata v teku
Dekleti z naslovnice sta sestri Katja in Tina Kozjek iz Valburge, obetavni mladi gorski tekačici.

----------------------------------------------------------------------------------- —-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- — Šport in rekreacija

Valburga - Sestri Kozjek, petnajstletna Kat
ja in leto dni mlajša Tina sta v prvi vrsti gorski 
tekačici, med najboljšimi tremi v Pokalu Slo
venije med st. deklicami, letos sta tekmovali 
tudi v Gorenjskem pokalu v rekreativnih tekih 
in ponavadi končali kot prva in druga. Trenira
ta pri TK Šmarnogorska naveza, njun trener je 
Boštjan Novak, nekdanji gorski tekač.

"Gorski tek sem začela trenirati pred dvema 
letoma, predvsem zato, ker rada tečem. Zaen
krat so treningi večinoma na krajše razdalje, je 
pa včasih tudi težko, predvsem takrat, ko si 
utrujen ali nimaš veliko energije. Treniram tri
krat na teden po uro in pol, največ pa tečem na 
stezi,” je povedala Tina, učenka 9. razreda OŠ 
Simona Jenka v Smledniku, ki je s sezono zelo 

gadovoljna, o tem, kako je priti v cilj pred sta- 
Ifejšo sestro, kar ji je doslej uspelo dvakrat, pa 
pravi: "To je še posebej velik dosežek. Nazad
nje sem jo premagala predvsem zato, ker je 
bila proga krajša, bolj ravninska, kar mi ustre
za.” Tina je poleg športa tudi glasbeno nada
rjena, saj že šesto leto igra flavto: "Tudi doma 
je treba veliko vaje, a mi kljub temu časa osta
ne tudi za kaj drugega.”

Sestri Kozjek šport in šolo usklajujeta brez 
težav. Katja je dijakinja 1. letnika Gimnazije 
Bežigrad in je bila odlična v vseh razredih v

osnovni šoli, v tem ji sledi tudi Tina. In katera 
je prej začela trenirati gorski tek? "Obe hkrati. 
Dobro sva tekli na šolskih krosih in so naju po
vabili v klub. Tudi trenirava večinoma skupaj, 
poleg steze največkrat v okolici Smlcdniškega 
gradu, ter na Šmarno goro. Pred tem nisem tre
nirala nobenega drugega športa in ni mi žal, da 
sem se odločila prav za gorski tek. Spoznala 
sem že veliko prijateljev, najpomembneje pa 
je, da v teku uživam,” pojasnjuje Katja, ki je v 
razvrstitvi Pokala Slovenije v gorskih tekih v 
kategoriji st. deklic končala na 2. mestu, Tina 
pa na 3. Se pa Katja zaveda, da bo prihodnjo 
sezono težje. "Treningi bodo verjetno bolj na
porni, saj prestopim v mladinsko kategorijo. 
Na prvem mestu bo vsekakor šola, potem bom 
pa videla, kako bom lahko šolske obveznosti 
uskladila s treningom,” še pravi 15-letnica, ki 
med največjimi uspehi doslej omeni lansko 3. 
mesto na Slovenskem alpskem maratonu na 10 
kilometrov, na katerem je bila najmlajša, veli
ko pa ji pomeni tudi 2. mesto OŠ Simona Jen
ka z letošnjega teka trojk, na katerem je tekla 
za šolo skupaj s sestro in Anamarijo Lampič, 
ter letošnje 2. mesto med mlajšimi mladinkami 
na DP v gorskih tekih za osnovne in srednje 
šole.

Maja Bertoncelj, foto: Rožle Bregar

Sestri Kozjek sta se na 1. Teku Gorenjskega glasa 
22. septembra v Preddvoru za zmago borili do zadnjih 
metrov. Drugič se je zgodilo, da je bila mlajša Tina 
(levo) hitrejša od Katje.

Anja in Matej sta 
plesna prvaka

Pirniče - Na Državnem prvenstvu v desetih 
plesih, kombinaciji petih latinskoameriških in 
petih standardnih, ki je bilo tokrat sredi sep-

Anja in Matej Pritekelj sta najboljša med mlajšimi 
mladinci.

stvom Plesne zveze Slovenije, v kategoriji 
mlajših mladincev ni bilo presenečenj. Prepri
čljivo in z ogromno prednosti sta namreč zma
gala Anja in Matej Pritekelj iz plesnega klu
ba Mirandance iz Pirnič. To je Matejev že 
dvanajsti naslov državnega prvaka in Anjin 
drugi. Skupaj sta začela plesati letos in rezul
tati kažejo, da je bila odločitev njunega očeta 
in trenerja Mirana Priteklja pravilna. Anja, 
kljub temu da je dve leti mlajša od konku
rentk, namreč že sedaj pleše na nivoju veliko 
starejših plesalk. Sodnike sta prepričala z iz
jemno tehniko, brezkompromisnim nastopom 
in pravilno izbiro plesne obleke, ki jih je kre
irala prav tako odlična plesalka Tatsiana Lah- 
vinovich. S. K.

Osnovnošolci so tekmovali 
v krosu

Smlednik - Športna zveza Medvode je 24. 
septembra v sodelovanju z Atletsko sekcijo 
Partizana Medvode in OŠ Simona Jenka orga
nizirala letošnje občinsko prvenstvo v krosu za 
medvoške in Vodiške osnovnošolce, ki je bilo 
v Smledniku. Nastopilo je 345 tekmovalcev. 
Zmage so si pritekli: 1. razred: Jakob Lazar 
(OŠ Preska) in Nina Petač (oba OŠ Pirniče), 
2. razred: Miha Malovrh (OŠ Medvode) in 
Brina Vozelj (OŠ Pirniče), 3. razred: Tine 
Hren in Petra Sešek (oba OŠ Pirniče), 4. raz
red: Domen Grgurič (OŠ Medvode) in Maja 
Plaznik (OŠ Pirniče), 5. razred: Timotej Pe
vec (OŠ Pirniče) in Lara Ivanuša (OŠ Med

vode), 5. razred 8-letke: Tomaž Humar (OŠ 
Vodice) in Anja Plaznik (OŠ Pirniče), 7. raz
red: Luka Janežič (OŠ Vodice) in Anamari
ja Lampič (OŠ Simona Jenka Smlednik), 8. 
razred: Luka Peklaj (OŠ Medvode) in Lea 
Einfald (OŠ Simona Jenka), 9. razred: Matic 
Plaznik (OŠ Pirniče) in Tina Kozjek (OŠ Si
mona Jenka). Največ zlatih medalj so osvojili 
tekmovalci OŠ Pirniče, skupaj kar osem.

Občinski kros je bil tudi izbirna tekma za 
nastop na že 42. krosu občinskih reprezentanc 
Slovenije, ki bo jutri, 13. oktobra, v Mariboru. 
Reprezentanco občine Medvode sestavljajo: 
Žan Žmuc, Anamarija Lampič, Anja Zav
iti Kunaver, Denis Delanič, Kristjan Jenko, 
Lea Einfald, Blaž Strojan, Tina Kozjek (vsi 
OŠ Simona Jenka Smlednik), Luka Janežič, 
Lara Janežič, Ingrid Mulec (vsi OŠ Vodi
ce), Luka Peklaj, Tea Tehovnik (oba OŠ 
Medvode), Matevž Barle, Maiša Triler, 
Urša Jake(j. Nejc Tcraž (vsi OŠ Preska) in 
Matic Plaznik (OŠ Pirniče).

Maja Bertoncelj
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Dan mladih na rolarkah in rolkah
Domačinke iz ŠD ŠRC Preska Medvode so v tekmi mlajših deklic na rolkah pometle s konkurenco.

Dopoldne je potekal program za najmlajše.

Medvode - V nedeljo, 16. septembra, je 
športno društvo ŠRC Preska-Medvode pred 
blagovnim centrom v Medvodah organiziralo 
Dan mladih in tekmo za pokal Slovenije v teku 
na tekaških rolkah. S programom za najmlajše 
so začeli že dopoldne in zanje pripravili ani
macijo s plesom, eko-delavnico, šolo rolanja, 
tik pred poldnevom pa jih je obiskal še čarodej. 
Pred njegovim prihodom so se otroci med se
boj lahko pomerili na pravi slalomski tekmi z 
rolarkami, tistim nekoliko manj spretnim pa so 
pri prvih korakih pomagali učitelji. Bolj zares 
je šlo popoldne, ko se je ob dveh začela prva 
izmed tekem v hitrostnem rolanju. Tekmovanje 
so odprli osnovnošolci, ki so v po dveh katego
rijah za dečke in deklice odpeljali tri kroge ali 
1800 metrov. Za njimi so na trikilometrski pro
gi nastopili rekreativci vseh starosti.

Tekmovali so tudi za pokal Slovenije na rolkah.

Vrhunec dneva so bile tekme na tekaških rol
kah, ki so štele za pokal Slovenije. Športno 
društvo ŠRC Preska-Medvode je v štirih letih 
obstoja vzgojilo tekmovalce, ki na tekmah red
no posegajo po naj višjih mestih in tako je bilo 
tudi na domači tekmi. V tekmi mlajših deklic 
so Mcdvoščanke pometle s konkurenco, saj je 
zmagala Anamarija Lampič, z dobrimi štiri
mi sekundami zaostanka pa sta za njo v cilj 
pripeljali sestri Anja in Nina Žavbi Kunaver. 
Četrta tekmovalka je za njima zaostala več kot 
petnajst sekund. V mlajših kategorijah so tek
movali vsi najboljši slovenski tekmovalci, 
Anamarija Lampič pa je v svoji kategoriji 
krepko na prvem mestu v točkovanju za pokal 
Slovenije: "Tekma ni bila težka. Pred domači
mi navijači je bilo lepo tekmovati.” Od mcdvo- 
ških fantov je bil med mlajšimi dečki .Janez 
I.ampič četrti, Jurc Petek pa med starejšimi 
peti. Starejše kategorije niso bile tako dobro 
zastopane kot mlajše. "Vabila smo poslali 
vsem najboljšim Slovencem in tudi nagrade so 
bile privlačne. Morda se nekateri nekoliko bo
jijo tudi proge, ki naj bi bila zaradi ovinkov in 
ravnine nevarna, ker na njej dosegajo precejš
nje hitrosti,” je po končanih tekmah skromnej
šo udeležbo pojasnil Klemen Svolj.šak iz ŠD 
ŠRC Preska-Medvode. Ker starejših tekmoval
cev ni bilo zadosti, so bili prisiljeni različne 
kategorije združiti. Mlajše in starejše mladinke 
so nastopile v isti tekmi, v njej pa je brez pra
ve konkurence slavila Špela Avbelj iz Dola pri 
Ljubljani, kije tekmice pustila pol kroga za se
boj. Več taktičnega boja je bilo v tekmi mlaj
ših in starejših mladincev, juniorjev ter članov, 
kjer so se tekmovalci do sedmega od desetih 
krogov borili predvsem za mesta, ki so jim 
omogočala napad v končnici. Načrt se je naj
bolje izšel Dolanu Anžetu Repanšku, ki se ob 
zmagi s štirimi sekundami prednosti ob pre
čkanju ciljne črte sploh ni trudil z dvigovanjem

Pred objektiv fotoaparata so se postavili tekmovalci 
ŠD ŠRC Preska-Medvode.

rok. Najboljši domačin Kok Tršan, ki tekmuje 
za Valkarton Logatec, je za absolutnim zma
govalcem zaostal deset sekund, v kategoriji 
mlajših mladincev pa je zasedel drugo mesto. 
Po tekmi je povedal: "Tekmovati doma je bolje 
kot drugje, ker je več domačih gledalcev. Zad
nja štiri leta v Medvodah ni bilo tekem na te
kaških rolkah, zato je v redu, da je tekma spet 
tu. Bila je težka, najtežje je bilo voziti ovinke. 
Med tekmo je bilo veliko zapiranja s strani sta
rejših tekmovalcev.” Zmagovalca absolutnih, 
kategorij sta poleg pokalov za zmago prej e 1$ 
še ključe terenskega vozila, s katerim sta se 
lahko vozila tri dni.

Peter Košenina

Medvode - Petra Šink s S vetja se je v zad
njem času povsem posvetila atletiki. 27-letna 
tekačica je sicer športno pot začela leta 1997 
v gorskem teku, atletiko pa trenira zadnja štiri 
leta. "Posvetila sem se samo tekom na stezi: 
na 5000, 3000 in 1500 metrov, ter na miljo. 
Letos sem postala državna prvakinja na tri in 
pet tisoč metrov, prihodnjo sezono želim oba 
naslova ubraniti, ter seveda izboljšati osebne 
rekorde,” pravi atletinja AK Triglav Kranj. 
Njen osebni rekord na 3000 metrov je 9:53, za 
nastop na večjih tekmah bi ta čas morala iz
boljšati približno za minuto. Njen trenerje bil 
dolgo časa Dobrivoje Vučkovič, po njegovi 
smrti ji je pomagal Matjaž Polak, nato je bila 
nekaj časa celo brez trenerja, novi trener pa je 
sedaj dr. Branko Škof. "Cilj je reprezentanca,

Petrini cilji so v atletiki
atletika. Trenutno se pripravljam na prihodnjo 
sezono, delam predvsem na bazični pripravi, 
torej nabiram kilometre. Dvakrat tedensko 
pretečem do 20 kilometrov, ostali treningi so 
krajši,” še pravi Petra.

Kljub temu da je sedaj v prvi vrsti tekačica 
na stezi, je letos nastopila tudi na izbirni tek
mi za evropsko prvenstvo v gorskih tekih na 
Ratitovec in se uvrstila v reprezentanco. Na 
prvenstvu je bila potem 32. "Imam visoke ci
lje, tako da s časom nisem bila najbolj zado
voljna. Poleg tega sem letos imela veliko težav 
s hrbtom in le zaradi moje vztrajnosti in trme- 
je sedaj vse v redu. Zaradi poškodbe sem iz
gubila celo lansko leto in skoraj celo letošnjo 
sezono.”

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl
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Medvoški smučarji so aktivni tudi poleti
Medvode - Medvoški smučarji tudi poleti 

pridno treniramo. V septembru smo s starejši
mi in mlajšimi deklicami in dečki trenirali na 
švicarskem ledeniku Saas Fee, s starejšimi ci
cibani pa na avstrijskem Kaprunu. Pogoji za 
smučanje so bili zelo dobri, tako da so bili tre
ningi zelo uspešni. Za te dve starostni skupini 
je zelo pomembno, da tudi poleti ne izgubijo 
stika s snegom. Tudi mlajšim skupinam v po
mladanskih in poletnih mesecih ni bilo dolg
čas. Kot vsako leto smo tudi letos po končani 
smučarski sezoni organizirali tečaj plavanja, 
rolanja in plezanja, hodili smo tudi po bližnjih 
hribih. Že prvi teden poletnih počitnic smo od
šli za teden dni na morje.

Septembra smo spet začeli s telovadbo v telo
vadnici. Vse otroke rojene leta 2003 in starejše, 
ki bi želeli spoznati smučanje na varen, prijeten 
in igriv način, vabimo, da se nam pridružijo. V 
^ikviru šole smučanja in redne vadbe želimo 
otrokom približati smučanje skozi igro, naravo, 
sneg, druženje z vrstniki. Že pred prvim odho

dom na sneg je pomembno, da nam otroci za
upajo in da se dobro počutijo v družbi svojih 
prijateljev. Zato že septembra začnemo z naši
mi srečanji na telovadbi trikrat tedensko, v telo
vadnici TVD Partizan Medvode in OŠ Preska. 
Skozi različne skupinske igre, igre z žogo, vad
bo na orodjih, spretnostne naloge in poligone 
se razvijajo njihove motorične sposobnosti, 
hkrati pa se spoznavajo tako z vrstniki kot z 
učitelji in se učijo delovanja v skupini. Smuča
nje večini otrok, ki se pridruži naši skupini, 
predstavlja nekaj novega. Novo okolje, nove 
ljudi, predvsem pa nekaj novega na stopalih. 
Prav neverjetno je, kako hitro napredujejo ti 
otroci, če jim pokažeš pravo pot. To je tisto, kar 
prinaša veseljem vsem; njim, nam in njihovim 
staršem. Več o našem programu in načinu dela 
si lahko preberete tudi na naši spletni strani 
www.medvode-skiteam.com. Vpis in informa
cije; vsak torek od 19. ure do 19.30 v pisarni 
TVD Partizan Medvode.

Teja Arčon, Medvode Ski Team

Zavrh - Jani Trček se znova vrača med reli voznike. Novica je pre
senetila in obenem razveselila številne privržence tega športa. Trčko- 
va športna pot se je začela v kartingu, v svet avtomobilizma pa je 
vstopil leta 1985. Nanizal je številne naslove prvaka med reli vozniki 
v več kategorijah, z nastopi pa je navduševal tudi v tujini. Zadnja leta 
je več pozornosti posvečal mladim voznikom, ki so pod njegovim 
mentorstvom dosegali vidne rezultate, nenazadnje pa tudi poslom v 
lastni firmi. Toda dirkaška žilica mu ni dala miru:

"Veselje do športa me je pripeljalo na pot, ki jo že zelo dobro poz
nam. Zavedam se, da ni lahka, toda odločil sem se, da se vrnem. Vse 
spremembe, ki so nastale v tem času, predstavljajo dodaten izziv in 
spoštovanje do tega športa,” nam je povedal Jani Trček.

S sovoznikom Jožetom Humrom sta predstavila nov tekmovalni av
tomobil Mitsubishi EVO IX, s katerim sta konec preteklega tedna 
nastopila na reliju v Postojni in bila skupno 9., izmed Slovencev pa na 
7. mestu. Letos ju čaka še reli v Ljubljani, spomladi pa reli v Monte 
Carlu. Pri vrnitvi jima bo pomagala tudi spremljevalna ekipa pod vod
stvom Boruta Jakšeta.

Franci Rozman

Papež dirka z novim avtomobilom
Vaše - Na reliju v Postojni je nastopil tudi Uroš Papež iz Vaš s 

sovoznikom bratom Alešem. V skupni razvrstitvi sta sc uvrstila na 14. 
mesto, v državnem prvenstvu sta bila enajsta, v diviziji 3 pa druga. 
"Dirka je bila zelo težka. V soboto je res močno deževalo, tako daje 
bilo temu treba prilagoditi tudi vožnjo. Bilo je veliko odstopov. Sem 
kar zadovoljen,” je povedal Uroš, ki ga do konca sezone čaka še nastop 
na reliju Bella konec oktobra. "Trije smo v šestih točkah, tako da je 
možno vse," še pravi.

Brata Papež sta sredi sezone zamenjala avto. Dve dirki sta še odpe
ljala s Peugeotom 309, sedaj pa dirkata z boljšim Citroenom Xsaro 
VTS, ki ga je pred tem vozil Mitja Prezelj in lani celo zmagal eno 
dirko v diviziji 2. Tudi menjava avtomobila je Urošu dala še dodatno 
voljo za vztrajanje v tem sicer dragem športu. "Prej sem imel že vsega 
dovolj, sedaj je spet več volje. Do kdaj bom še dirkal je odvisno od 
sponzorjev in od krovne zveze. Mislim, da bomo dve, tri leta še vztra
jali. Ta šport res ni poceni, samo startnina za eno dirko je 250 evrov,” 
je obrazložil 29-letni voznik relija, ki ima na sovoznikovem sedežu 
letos znova deset let starejšega brata Aleša, nekoliko zmanjšala pa se 
je tudi spremljevalna ekipa.

Maja Bertoncelj

Uroš Papež za volanom svojega novega avtomobila Citroena Xsare VTS. Tokrat v 
delovni obleki, saj v delavnici z avtomobilom preživi večino prostega časa.
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Cilj je obstanek v 1. B ligi
Košarkarji Tinex Medvod bodo jutri začeli s sezono v l.B ligi. Cilj ekipe je obstanek v tem tekmovanju.

Šport in rekreacija ----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Medvode - Košarkarji Tinex Medvod so se 
spomladi po drugem mestu v drugem delu 2. 
SKL za moške uvrstili v 1. B ligo. Pred letoš
njo sezono je prišlo v ekipi do nekaterih spre
memb. Odšla sta dva odlična igralca: domačin 
Dean Bunčič, ki bo v novi sezoni igral v 
Cerknici, in Saša Lukič, kije odšel v velenjs
ki Rudar. Obe ekipi prav tako igrata v 1. B ligi.

”Tik pred iztekom prestopnega roka sem do
bil boljšo ponudbo iz Cerknice, kjer sem pred 
leti že igral. Poleg tega me je zmotil neprofe
sionalni odnos v klubu. Mislil sem, da so 
razmere drugačne. Da sem odšel, mi ni žal, žal 
mi je le nekaterih fantov in domačega občinst
va. Seveda domov vedno rad pridem, tudi 
nazaj v medvoško košarko, a pod drugačnimi 
pogoji in drugačnim odnosom do domačih 
igralcev,” je odločitev pojasnil Dean Bunčič iz 
Preske. Poleg teh dveh igralcev je klub zapustil 
tudi Igor Deškovič in bo igral v 2. ligi za 
Šmartno.

Na klopi drugo leto zapored ostaja domači 
trener Igor Kešelj, ki pravi, da je ekipa letos 
slabša kot lani, ter da jih čaka boj za obstanek, 
kar pomeni uvrstitev med prvih 12 ekipi v ligi, 
v kateri je 14 klubov: "Ostal je Denis Divjak, 
ki je lani veliko prispeval k napredovanju v l.B 
ligo. Novi so Dejan Jevstovič, 37-letni 
košarkar, ki zadnje tri sezone in pol ni igral, 
pred tem pa je bil v Krki, na mesto organiza

torja igre je prišel 19-letni Žiga Mravljak, 
novinec v ekipi je tudi mladi Jernej Košar. 
Letošnji cilj je kot rečeno obstanek v ligi, pri
hodnje leto pa bomo skušali dobiti še kakšen 
evro več od sponzorjev.”

Proračun kluba je za okoli 20 odstotkov višji, 
tako pravi Janez Tomažin, direktor kluba: 
"Stroški so višji, več je tekem, več potovanj. 
Klub se res ni bistveno okrepil, tako da drži, da 
se bomo borili za obstanek. Predvsem upam na 
dobro vzdušje v ekipi. V Medvodah se trudi
mo za razvoj košarke, tako da veliko delamo z 
mladimi.” Na vprašanje, zakaj niso uspeli 
zadržati dveh stebrov ekipe iz lanske sezone, 
pa Tomažin odgovarja: "Lani je bila cela ekipa 
zmagovalna, s trenerjem na čelu. Najbolj je 
izstopal Lukič, ki je bil, tako kot Bunčič, za 
nas predrag. Previsoka cena je edini razlog za 
njun odhod. Dobili pa smo nekaj novih fantov, 
za katere upam, da bodo čimdlje igrali za Med
vode.”

Prva tekma košarkarje KK Tinex Medvode 
čaka jutri, 13. oktobra, ko bodo za Bežigradom 
gostovali pri Parkljih. Doma se bodo prvič 
predstavili 20. oktobra ob 20. uri proti ekipi 
Celjski KK. So pa tekmovali tudi v pokalu. Po 
zmagi nad Cerknico v 1. krogu so v 2. krogu 
visoko izgubili proti Jančam in tako izpadli iz 
tega tekmovanja.

Maja Bertoncelj

Brvar prvič na snegu na 
Dachsteinu

Ramsau - Slovenska moška in ženska biatlonska A reprezentanca je 
minuli teden opravila prvi snežni trening na ledeniku Dachstein nad 
Ramsauom v Avstriji. Fantje so tam trenirali dober teden, večinoma so 
imeli lepo, sončno vreme, le med našim obiskom minuli petek je bil 
ledenik zavit v meglo, poleg tega je tudi deževalo. Dopoldanski zara
di vremenskih razmer le polurni snežni trening je opravil tudi Gregor 
Brvar iz Zbilj, ki bo skupaj s Klemnom Bauerjem, Petrom Doklom in

Gregor Brvar (desno) med vožnjo z gondolo na trening na Dachstein, levo Janez 
Marič, v sredini Peter Dokl

Vasjo Rupnikom v četverici, ki bo nastopala na tekmah svetovnega 
pokala, ki se začne konec novembra, medtem ko Janeza Mariča čaka 
nova operacija kolena in dvomesečna rehabilitacija.

Ledenik Dachstein je na nadmorski višini 2700 metrov, zato so tudi 
treningi tam malce drugačni. "Tukaj je super, če je le sonce, je pa zara
di višine, ki mi sicer ne dela težav, treba malce počasneje trenirati. De
lamo na tehniki, brez sprintov, večje intenzivnosti. Na snegu smo mi
nimalno dve uri, popoldan pa je trening na rolkah, kros, streljanje, 
trening za moč,” je povedal Brvar, ki pravi, da mu gre v pripravljalnem 
obdobju zaenkrat vse po načrtih: "Priprave sem začel manj intenzivno 
kol lansko sezono, ko sem bil že poleti zelo dobro pripravljen. Izkaza
lo se je, da sem bil celo v boljši tekaški formi kot potem pozimi. 
Upam, da bo letos drugače. Strelska forma je dobra, morda še boljša 
kot lani. Skrbi me samo tek.” Poleg spremembe v pripravljenosti v 
pripravljalnem obdobju, je Brvar zamenjal tudi "cimra". Ker ni Ma
riča, je v sobi z Rupnikom. "Fantje se dobro razumemo, heca je do
volj,” še pravi, o ciljih pa dodaja: "Na začetku med 60, potem točke. 
Lani sem jim bil enkrat že blizu. Sezona bo kar naporna.”

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl

Na testu hoje boljše ženske
Goričane - Zdravstveni dom Medvode je 22. septembra organiziral 

jesenski test hitre hoje na dva kilometra. Udeležilo se ga je 123 ljudi, 
od tega 85 žensk in 38 moških. V povprečju so boljše rezultate 
dosegale ženske. Najstarejša je bila stara 87 let. "Skupno smo pome
rili 137 krvnih tlakov, od tega jih je bilo 51 povečanih. Pomerili smo 
tudi 59 holesterolov, povečanih je bilo 13, ter 72 krvnih sladkorjev, 
povečanih je bilo 18. Posamezniki so imeli možnost spoznati in 
preizkusiti tudi hojo z nordijskimi palicami,” je povedala Sonja Žura, 
višja medicinska sestra in koordinatorka preventivnega programa v ZD 
Medvode. M. B.
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Jesenske dekoracije
Še zadnji dnevi so šteti balkonskemu cvetju 

in že ga bomo nadomestili z jesenskimi lepoti
cami. V jeseni najdejo mesto med številnimi 
barvami mačeh tudi iglavci in bolj dekorativne 
rastline brez cvetov, z barvami in pisanimi listi, 
s plodovi in iglicami različnih oblik. Modni hit 
so buče kot nova dekoracija med cvetličnimi 
nasadi. Odkar poznamo okrasne buče, so tudi 
izredna dekoracija jesenskim cvetovom. Na 
hladnem zraku se plodovi najdlje obdržijo. Za 
dekoracijo uporabimo vse možne sorte: tako 
po velikosti kot po barvi in obliki. Nešteto sort 
poznamo in kjer jih je veliko razstavljenih na 
enem prostoru, se jih kar ne moremo nagleda
ti. Tudi jedilne sorte gredo k rožam. Ne ugaja 
jim, če so postavljene na dež, zato jih namesti
te pod streho, na okna ali k hiši, da čimdlje 
ostanejo lepe. Z žarečimi jesenskimi barvami 

»najbolj popestrijo zidove in zimzelene zasadit- 
rve z iglavci. Tudi buče, ki imajo izrezljane ob
raze, so zelo modne, če so postavljene med 
rastlinje. In na okna za ”noč čarovnic”, kjer 
ponoči ne sme manjkati tudi sveča.

Pri bučah sta pomembni dekoracija in upo
rabnost. Ene sorte z nenavadnimi oblikami, 
barvami in vzorci blestijo kot glavna dekoraci
ja jesenskih aranžmajev. Jedilne pa tako vemo, 
kako se jih najbolje porabi. Z okrasnimi buča
mi lepo popestrimo tudi šopke, ki so sestavlje
ni iz šipka, lampiončkov, koruznih storžev, ko

stanjevih ježic in še drugih plodov jeseni. Naj
lepše bodo cvetovi in dekoracije prišli do izra
za v posebnih posodah: bodisi v lesenih če
brih, glinenih loncih, pletenih košarah, idej ne 
zmanjka, le zvrhano mero smisla za estetiko 
morate imeti.

Oktober je tudi čas, ko počasi zaključujemo 
sadilno sezono. Trajnice, okrasne grmovnice, 
vrtnice, iglavce, živo mejo, sadno drevje, vse 
to lahko posadimo do konca oktobra. In še na

prej, dokler zemlja ne zmrzne, le da nas bo ob 
saditvi zeblo, v lepih oktobrskih dneh je to 
prav prijetno opravilo. Seveda je oktober tudi 
čas, ko posadimo čebulnice. Da bomo imeli 
spomladi pisane in cvetoče preproge narcis, tu
lipanov, žafranov ... ali pa samo en del vrta po
sadimo s čebulnicami, kamor kasneje poleti 
posadimo cvetoče enoletnice. Čar vrta je prav 
v tem, da so na njem vidni letni časi.

Igor Pavlič

z.o.o.

KMETIJSKA ZADRUGA MEDVODE

PRODAJALNE:
MEDVODE, Cesta ob Sori 11, tel.: 01/3613 300 
VODICE, Kamniška 8, tel.: 01/8324-011 
VIŽMARJE, Tacenska 67, tel.: 01/5124-666

V MEDVODAH
cvetličarna v zadrugi

POSEBNA PONUDBA OB 
DNEVU MRTVIH:
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Oglasi

Ogrevanje danes, za jutri.
Finski proizvajalec VETO prinaša v Slovenijo najenostavnejšo, zanesljivo ter 
človeku prijazno tehniko ogrevanja na biomaso, z različnimi sistemi dovajanja 
goriva, ki zadostijo vse posebnosti in pogoje vgradnje.

Sistemi so odlična kombinacija enostavnosti uporabe in vzdrževanja ter 
odličnega izkoristka obratovanja. Posebna konstrukcija omogoča učinkovito 
obratovanje sistema brez hranilnika toplote in tople vode - najenostavnejša 
rešitev ogrevanja, primerljiva s sistemom na kurilno olje.

NORDIAN

NORDIAN d.o.o.
Verje 50A.1215 Medvode 
T. 01 3621 498 
M. 051 300 702 
E. info@nordian.si 
W. www.nordian.si

SMfc* »a wm

Sekalniki JUNKKARI 
Gozdarske prikolice PATRULJNA 
Rezalno-cepilni stroji PALAX 
Cepilni stroji BINDERBERGER

SUDetu* Er

NORDIAN d.o.o., Verje 50A, Medvode 
NORDIAN T. 01 3621 498, M. 051 300 702 

^ I E. info@nordian.si. W. www.nordian.si

H
MOJSTER

Gorenjska c. 13, Medvode
(za gostilno Na Klancu)

■ pozamenterija ■ materiali za 
ustvarjanje ■ nakit in torbice

VSE SOBOTE OTROŠKE DELAVNICE 
(od 6. 10.-22. 12. 2007)

t^/TO JAMNi/r
r d.o.o. '

Avtoelektrika in avtomehanika
Sp. Senica 19c, 1215 Medvode 

Tel.: 01/36-11-279 
GSM: 041/56-83-53 

e-pošta: avto.iamnik@siol.net

Diagnostika 
vseh tipov 
vozil!
Bosch servis!

Servis klimatskih naprav!

VILKO AMBRUS, s p

GOSTILNA <N PICERUft

Mavčiče 69. 4211 MAVČIČE 
Odprto vsak dan od 12. do 22. ure. 

ob četrtkih zaprto

• Pice iz krušne peči
(ob lastnem prevzemu vam embalaže ne zaračunamo)

• Kosila
• Jedi po naročilu 

# Usak dan sveže postrvi
Dostava hrane na dom 

04 250 II 69. 041 587 731

ROVES, d.o.o. 
RAČUNOVODSKI SERVIS 
GORIČANE 81, Medvode 

tel. 01/3613-731 
041/468-141 
041/468-472

Pokličite nas in skupaj 
bomo našli rešitev!

Tomaž Luštrek, s.p. 
Ladja 30, Medvode 
tel.: 01/36-17-500

Akcija zimskih avtoplaščev
GOOOfrCAH > BUNLOI* SUOLUCL h,V..7:T,7/^J
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SIMPLV CLEVER

Škoda HappyBonus
Izkoristite HappyBonus do 1.500 evrov za modele Škoda 
Fabia Combi, Roomster ter Octavia Combi in limuzina!

HBILEL
Porsche Verovškova, Verovškova 78, tel.: 01 530 35 51

------------------Nagradna križanka

PORSCHE Verovškova,
Verovškova 78, 
tel.: 01 530 35 51

Za reševalce smo pripravili šest lepih 
nagrad:
1. nagrada: vikend paket nova Fabia
2. nagrada: majica Fabia
3. nagrada: skodelice za kavo
4., 5. in 6. nagrado podeljuje Gorenjski 
glas

Rešitve križanke (nagradno geslo, se
stavljeno iz črk z oštevilčenih polj in vpi
sano v kupon iz križanke) pošljite na do
pisnicah do srede, 31. oktobra 2007, na 
Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4, 
4001 Kranj, p. p. 124. Dopisnice lahko 
oddate tudi v nabiralnik Gorenjskega 
glasa pred poslovno stavbo na Bleiwei- 
sovi cesti 4.

GORENJSKI
GLAS

VISOKO
IGLASTO
DREVO

SKRB,
BRIGA

UMETNOST
(LAT.)

ITAL.
OBLIKA
IMENA

RIHARD

IZRASTEK 
NA PRSTU

FR. NOGO
METAŠ 

(NICOLAS)
SIMBOL

ZA BERILIJ
MESTO IN 
KOLIDŽ V 
ANGLIJI

ORGANSKO
VEČANJE

1

ki ■ JE

IME IN 
PRIIMEK 

SL. PEVCA
(O.N.)

6 7

LUTKA

GR. BOG 
PASTIRJEV

2 16 SREDIŠČE
VRTENJA

ČRNA
CELINA

SESTAVIL:
F. KALAN

NAMIZNO
PREGRI
NJALO

RIMSKI 
HIŠNI BOG

SLOVENSKO 
IME REKE 
ENNSV 

AVSTRIJI

VARJENI
SPOJ

KOŠARKAR
SKI TRENER 
BEČIROVIČ

3 ▼ SLABA 
JUHA Z 

DODATKI

STAR 
NAZIV ZA 

ATLAS 
SLENG, 

ŽARGON

19 13

BAKLO
NOSEC 

| (KNJIŽNO)

20 8
KARL

FRITSCH

5
VRSTA

METULJA
ZGORNJI

DEL
STOPALA

NAŠ
IGRALEC

(ALI)
VRSTA

ŽAMETA

MOJZESOV
BRAT

Štrleč
del

OBRAZA

22

VEČJE 
OGLEDALO 
MED DVEMA 

OKNOMA

17 ŽLAHTNI 
PLIN (Ar)

1 KRAJ PRI 
OPATIJI

GRŠKI
JUNAK

SILVO
TERŠEK

AMIKT
ANELKA
ARGOT

OMORIKA
TRIMO

DOBER
REZULTAT

TRUDA

SL. BOGI
NJA ŽETVE 10 BRANE

OBLAK 21 AMERIŠKI
FILMSKI
KIPEC

18
STRAH PRED 

JAVNIM 
NASTOPOM

KRATKE
GOZDARSKE

SANI

PASJA
KOČA

23 PALČEK

SIMBOL
ZA SILICIJ

15
ZAČETEK
TEKMO
VANJA

4

SMILJAN
ROZMAN

PLOŠČATA
MORSKA

RIBA
NORDIJSKA

BOGINJA

14 SL. NOGO
METNI 

TRENER 
(MATJAŽ)

ARTHUR
(KRAJŠE)

1 2 3 4 5 6

IZDAJA 
EDICIJ V 
REDNEM 

ZAPOREDJU

11 9 7 8 9 10 11 12 j
1
1

______ 1

ASTRO
LOGINJA
KURENT

KONČNI 
DEL DNEVA

12 13 14 15 16 17 18

ORIEN
TALSKA
KRČMA

DUHOVNI
ŠKI PRT, KI 
POKRIVA 
RAMENA

19 20 21 22 23
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NA OBISKU V KITAJSKI 
RESTAVRACIJI BELI LABOD

fZ£S!A\/ZACUA
Beli labod

Medvode, £)izantova cesta 22 
telefon: OH/201 -68 J

o59/o66-\ 6 s

Delovni čas: vsak dan 12.00 23.00.

Odločili smo se, da popestrimo svoj jedilnik in otroke seznanimo 
z drugimi kulturami, zato smo se na kosilo odpravili v kitajsko 
restavracijo Beli labod.
V prijetnem ambientu nas je pričakala nasmejana gospa Feng in nas 
pospremila do mize. Zamišljeni smo se zagledali v jedilni list, kjer je 
bilo ponujenih kar 157 različnih jedi in še nekaj prilog. O kitajski hrani 
res nismo vedeli kaj dosti in pri tako pestri ponudbi se človek težko 
odloči. Zato nam je na pomoč priskočila gospa Feng. Za prav vsakega 
od nas smo našli primerno jed. Za predjed smo si privoščili mali 
spomladanski zavitek in ocvrto zelenjavo za otroke. Za glavno jed 
smo izbrali piščanca z indijskimi oreški, riževe rezance a la Kanzhuo 
in mongolsko pečeno meso. Poleg tega pa smo naročili še eno veliko 
solato. Naša izbira po posvetu z gospo Fengovo sc je izkazala za 
čudovito. Vse je bilo zelo okusno, hkrati pa smo sc prepričali, da ni 
vsa hrana pekoča in je tako primerna tudi za najmlajše. Zanje pa je 
primeren tudi ambient: sedela sta na svojih stolčkih, imela svoje male 
krožnike in jedla s svojim malim priborom. Obisk smo zaključili 
tako kot se spodobi, s pečenim sadjem za posladek. Kokos, ananas in 
banana so se nam kar topili v ustih. To morate poizkusiti!
Tako smo se siti in zadovoljni odpravili domov. Saj veste, ni ga čez 
poln želodček.

PROMOC IJSKO Ul Sl 1)11.0

AVT0CENTER
mADEniH

■ Menjava gum
• Prodaja pnevmatik 

(do -35 % popusta na pnevmatike)
■ Sezonsko shranjevanje pnevmatik
■ Optična meritev na najsodobnejši 

30 napravi
Ročna avtopralnica - zunanje in notranje 
čiščenje vašega vozila

Nahajamo se ob magistralni 
cesti Medvode - Ljubljana

pon. - petek: 
sobota:

5 
' *

Stanežiče 52, 1000 Ljubljana
i

telefon:
mobitel:


